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Değerli İzmir ve Futbol Dostları,

İzmir’deki profesyonel futbol kulüplerinin çatı kuruluşu olan İzmir Spor Kulüpleri 
Birliği Vakfımız (İZVAK), konusunda Türkiye’deki ilk ve tek örnek olarak, çeyrek asra 
yakın bir süredir kulüplerimizin hizmetinde, gönüllülük esasıyla çalışmalarını 
sürdürüyor…

Kulüplerimiz arasında sportif rekabet devam ederken, eş zamanlı olarak dostluk, 
dayanışma, iş birliği ve güç birliğinin, tüm Türkiye’ye örnek olacak şekilde 
geliştirilmesi, spor basınımızca “Futbolda İzmir İklimi” söylemiyle 
simgeleştirilmiştir…

Statlarımızın yerinde inşaası, kulüplerimize maddi kaynak yaratılması, merkezi ve 
yerel yönetimlerle ilişkilerin güçlendirilmesi ve İzmir’deki spor kavramının yeniden 
tanımlanması gibi önemli konularda öncülük eden kurumumuz,   yarattığı sinerji 
sayesinde toplumsal misyonunu yerine getiriyor…

Bu kollektif sinerjinin yaratılmasına katkı koyan ve üstlendiğimiz görev ve 
sorumlulukları yerine getirmemizde büyük desteklerini gördüğümüz;

Başta çok değerli kulüp başkanlarımız ve kulüp yönetimlerimiz olmak üzere,  her 
zaman yanımızda olan İzmir milletvekillerimize, İzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanımız ve bürokratlarına, desteklerini asla esirgemeyen oda başkanlarımız ve 
yöneticilerine, İZVAK yönetim kurulumuzdaki değerli arkadaşlarımıza,“Futbolda 
İzmir İklimi” kavramına sonuna kadar sahip çıkan gazeteci dostlarımıza, 
kurucularımıza, üyelerimize gönülden teşekkür ederiz…

2022 sonu itibarı ile çalışma ve faaliyetlerimizin kısa bir özetini sizlerle 
paylaşmaktan mutluluk duyuyoruz…

En derin saygılarımızla…
 
Yönetim Kurulu Adına 
Ali ERTEN
İZVAK Yönetim Kurulu Başkanı
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GÖREVİMİZ,
İZMİR’İN RENKLERİNİ
DESTEKLEMEK...
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• İZVAK, şehrimize, kulüplerimize, sporumuza ve topluma hizmet etmeyi amaçlayan ve 
gönüllülük esasına göre çalışan bir sivil toplum kuruluşu olarak 1998 yılından bu yana 
faaliyetlerini sürdürüyor. “Kulüpler Birliği” anlamında ülkemizin ilk ve tek örneğini oluşturuyor.
 
•  İZVAK, ortalama yüz yıllık şanlı tarihleri ile spor kulüplerimizi, şehrimizin en büyük ve önemli 
sosyal kurumları, en değerli markalarımız ve kent miraslarımız olarak görüyor. Onları gelecek 
nesillere daha da güçlü bir şekilde taşımak için kolektif bir iş birliği zorunluluğunu sürekli 
gündemde tutmaya ve kent dinamiklerinin bu konudaki sorumluluk ve görevleri hakkında 
farkındalık yaratmaya çalışıyor. 

• İZVAK, kulüplerimizin yaşatılması, geliştirilmesi ve spor kulüpleri kimliği dışında aynı 
zamanda kentsel miras olarak gelecek nesillere bırakılacak şekilde korunması için çaba 
gösteriyor. Kulüplerimizin, gelecekte toplumumuza verebilecekleri olağanüstü katkıların 
farkında olarak, imkanlar ve fırsatlar yaratmak için  çalışmalarını sürdürüyor.

• İZVAK, kulüplerimizin ihtiyaç ve çıkarları doğrultusunda; kulüplerimizle, merkezi ve yerel 
yönetimlerimizle, ilgili tüm kurum ve kuruluşlarla iş birliği yapar, süreçleri takip edip hızlandırır, 
çözüm yolları önerir, dayanışma ve iş birliği ortamını hazırlar, geliştirir ve güçlendirir, fikir ve 
projeler geliştirir. Böylelikle kentimize, kulüplerimize, sporumuza ve topluma hizmet etmeyi 
temel ilke olarak benimsiyor.

• İZVAK, kulüplerimizin sportif başarı baskısı ve günlük ekonomik kaygılar nedeniyle 
odaklanamadığı orta - uzun vadeli proje ve fikirlere odaklanır. 

• İZVAK, statlarımızı, sadece futbol oynanan alanlar olarak değil, birer uygarlık merkezi olarak 
görür. Buna yönelik olarak kentimizde inşa edilen her stadın sporseverlere seyir zevki veren, 
sosyo-kültürel yaşama katkı sağlayan, kentin marka değeri, tanıtımı ve ekonomisini 
destekleyen yapılar olması yönünde çalışır. 

• İZVAK, İzmir’deki yetenekli sporcu potansiyelinin ortaya çıkartılması, desteklenmesi ve Türk 
sporuna kazandırılmasına fırsat yaratmak amacıyla kulüplerimizin altyapı tesis ihtiyaçlarının 
karşılanması için çalışır. 

• İZVAK, İzmir’in sportif anlamda vizyon planına esas olmak üzere hazırladığı “İzmir Spor 
Master Planı”nın hayata geçirilmesi için çalışmalar yapar.
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Ahmet TALİMCİLER
Ahmet TAŞPINAR
Ali ERGÖÇMEZ
Alp Avni YELKENBİÇER
Bahri OKUMUŞ
Bahri VRESKALA
Barış ORHUNBİLGE
Can KESTELLİ
Cemal ELMASOĞLU
Deniz BARÇIN
Deniz KÖSE
Deniz SİPAHİ
Dilek GAPPİ
E.Sami AKŞEHİR
Emre KIZILGÜNEŞLER
Ender YORGANCILAR
Engin Uğur AĞIR

Erol ERSOY
Ertuğrul TUGAY
Fatih ÖZFATURA
Hakan KOŞTU
Hakan ORHUNBİLGE
Hamdi TÜRKMEN
Hikmet ALCAN
Hüseyin ASLAN
Hüseyin EROĞLU
Hüseyin HAMAMCI
Işınsu KESTELLİ
Levent ÜRKMEZ
Mahmut ÖZGENER
Mehmet Ali KASALI
Mehmet Ali SUSAM
Mehmet YILDIRIM
Mehmet Tansu İŞLER

Mert PALA
Mesut SANCAK
Murat ESKİCİ
Mustafa DENİZLİ
Necdet BAYATSAPAN
Nuri İMRE
Oğuz SARVAN
Ömer DİNÇER
Özlem AKDURAK
Selçuk SERT
Semra AKSU 
Sıtkı ŞÜKÜRER
Tuğrul YEMİŞÇİ
Ünal ERSÖZLÜ
Zekeriya MUTLU

DANIŞMA KURULUMUZ
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Ayrıca; İzmir Vali'miz, İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı'mız, Vakıflar Bölge Müdürü'müz, İzmir 
Cumhuriyet Başsavcı'mız, İzmir İl Emniyet Müdürü'müz, İzmir Defterdarı'mız, İzmir Gençlik ve Spor İl 
Müdürü'müz, Metropol İlçe Belediye Başkanları'mız, İzmir'deki üniversitelerimizin BESYO Dekanları'mız  
Vakıf tüzüğümüze göre, Danışma Kurulumuzun doğal üyeleridir.



Ali ERTEN – Başkan
Talat PAPATYA – Başkan Vekili
Ercan KORKMAZ – Başkan Yardımcısı 
Fatih TANFER – Başkan Yardımcısı
Erdem MEÇO – Genel Sekreter
Turhan Gürsel URHAN – Sayman
Sabri SEVENOĞLU – Yönetim Kurulu Üyesi
Sinan BEZİRCİLİOĞLU – Yönetim Kurulu Üyesi
Mustafa AVCI – Yönetim Kurulu Üyesi
İrfan EROL – Yönetim Kurulu Üyesi
Berk ÖZBEK- Yönetim Kurulu Üyesi
Saliha Ayda MAÇ – Yönetim Kurulu Üyesi
Engin KURT – Yönetim Kurulu Üyesi
Ufuk AKGÜN – Yönetim Kurulu Üyesi

Suavi YARDIMOĞLU – Yönetim Kurulu Üyesi
Hasan CANOĞLU – Yönetim Kurulu Üyesi
Sedef ÜSTÜNER – Yönetim Kurulu Üyesi
Elif SAĞLAMER – Yönetim Kurulu Üyesi
Yılmaz ŞAHİN – Yönetim Kurulu Üyesi
Hasan ERCAZİP – Yönetim Kurulu Üyesi
Hüseyin Cem ZEREN – Yönetim Kurulu Üyesi
Doğan MUTLU – Göztepe Spor Kulübü Temsilcisi
Gökhan KIŞLA – Altay Spor Kulübü Temsilcisi
Hakan DÜZDEMİR – Karşıyaka Spor Kulübü Temsilcisi
Kenan TİYANŞAN – Bucaspor 1928 FK Temsilcisi
Barış ORHUNBİLGE – Menemen FK Temsilcisi
Bahri EKMEKÇİOĞLU – Bergama Belediyespor Temsilcisi
Sa�et TÜRKSOYUER – İzmir Büyükşehir Belediyesi Temsilcisi

YÖNETİM KURULU ÜYELERİMİZ
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YÖNETİM KURULU
ÜYELERİMİZİN
ÖZ GEÇMİŞLERİ

1970 Sakarya doğumlu. 2014’ten bu yana 
Göztepe Spor Kulübü’nde yönetim 
kurulu üyesi ve başkan vekili olarak 
görev yapıyor. Dokuz Eylül Üniversitesi 
İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi 
mezunu. Yurt içi ve yurt dışında çeşitli 
sektörlerde faaliyet gösteren aile 
şirketlerinde yöneticilik yaptı. Ayrıca 
ABD Merkezli KLA International Sports 
şirketinin ortağı ve DCFC takımının eş 
başkanı.  Koruncuk Vakfı mütevelli heyet 
üyesi. Evli ve iyi derecede İngilizce 
biliyor.

TALAT PAPATYA 
İş insanı

1976, İzmir doğumlu. 1994 yılında İzmir 
Amerikan Koleji’ni, 1998 yılında 
İstanbul Teknik Üniversitesi Petrol ve 
Doğalgaz Mühendisliği Bölümü’nü 
bitirdi. 2000’de İngiltere Manchester 
Salford Üniversitesi’nde işletme yüksek 
lisansını tamamladı. 20 yıldır inşaat, 
otomotiv ve dış ticaret sektörlerinde 
faaliyet gösteren şirketini yönetiyor. 
2001 yılında üyesi olduğu Altınordu 
Kulübü’nde her kademede farklı 
görevler üstlendi. 2018 yılından bu 
yana İzmir Spor Kulüpleri Birliği 
Vakfı’nda (İZVAK) yönetim kurulu üyesi 
olarak görev yapıyor. Evli ve bir çocuk 
babası.

SİNAN BEZİRCİLİOĞLU
Petrol ve Doğalgaz Müh.

1964, İzmir doğumlu. 1999 yılından bu 
yana İzmir Ticaret Borsası’nda Meclis 
Üyesi olarak görev yapıyor. Son 12 yıldır 
aynı kurumun Borsa Başkan Yardımcı 
olarak çalışıyor. Aynı zamanda İzmir 
Ticaret Borsası’nın Onur Üyesi’dir. Kendi 
şirketindeki ticari faaliyetlerine devam 
ediyor. İzmir Spor Kulüpleri Birliği 
Vakfı’nda (İZVAK) 2016 yılında başladığı 
yönetim kurulu üyeliğini sürdürüyor.  
Evli ve iki çocuk babası.

ERCAN KORKMAZ
İş İnsanı

1962, Adana doğumlu. Adana Endüstri 
Meslek Lisesi muzunu. Uzun yıllar 
boyunca ihracata dayalı lastik geri 
dönüşümü ve altyapı ile spor tesisi 
inşaatları yaptı. 2017 yılında İzmir’in TFF 
1. Lig takımlarından Menemenspor’da 
genel sekreterlik görevine getirildi. 
2018 yılından bu yana ise İzmir Spor 
Kulüpleri Birliği Vakfı’nda (İZVAK) 
yönetim kurulu üyesi olarak görev 
yapıyor.

MUSTAFA AVCI
İş İnsanı

1953, Salihli doğumlu. İstanbul İşletme 
mezunu.  Doktorasını Dokuz Eylül 
Üniversitesi Maliye Bölümü’nde yaptı. 
Yöneticilik yaşamına Bağ-Kur ve SSK 
Tepecik Hastanesi’nde başladı. Petkim 
Holding’de 19 yıl müdür pozisyonunda 
görev aldı. TFF Temsilciler Kurulu’nda 3 
yılı başkanlık olmak üzere toplam 11 yıl 
üye ve başkan vekili, 4 yıl da TFF’de 
amatör kurul üyesi olarak görev yaptı.  
Ayrıca 12 yıl hakem gözlemcisi, 12 yıl 
İzmir İl Hakem Kurulu üyeliği  yaptı. Faal 
Futbol Hakemleri ve Gözlemcileri 
Derneği’nde 6 yıl genel sekreterlik 
görevinde bulundu. TÜFAD İzmir Şubesi 
Yönetim Kurulu Üyesi ve Yılmaz Tokatlı 
başkanlığındaki TÜFAD Genel Merkez 
Yönetim Kurulu Üyesi olarak görev yaptı. 
Halen Milliyet Gazetesi’nde köşe 
yazarlığı yapıyor. Evli, 2 kız çocuk babası.

FATİH TANFER
Yönetici

1960, Çanakkale doğumlu. Dokuz Eylül 
Üniversitesi Endüstri Mühendisliği 
Bölümü’nü 1983 yılında bitirdi. Uzun 
yıllar Ege Tarım, Pınar Mühendislik, 
Çukobirlik Tarım Kredi Birliği, Türkiye 
Zirai Donatım Kurumu’nda üst düzey 
görevler aldı.  1994-1999 yılları arasında 
İZFAŞ Başkan Yardımcısı ve Genel 
Müdürü olarak çalıştı. Aynı dönemde 
İzmir Büyükşehir Belediyespor 
Kulübü’nün başkanlığını yaptı. İzmir 
Sanayici ve İşadamları Derneği ile 
Türkiye Sanayici ve İşadamları 
Başkanlar Konseyi’nde Başkan, 
1994’ten bu yana meclis üyesi olduğu 
İzmir Ticaret Odası’nda Başkan Vekili 
olarak önemli görevler üstlendi. 
Görevini halen sürdüren Erol, Evli, 2 kız, 
2 erkek çocuk babası.

İRFAN EROL
Endüstri Mühendisi

1950, Ankara doğumlu. Ankara Hukuk 
Fakültesi’ni 1971’de bitirdi. Uzun yıllar 
Göztepe Kulübü’nde hukuk işleri 
sorumlusu ve genel sekreter olarak 
önemli görevler aldı. Bilgin Grubu 
şirketlerinin TMSF’ye devri sırasında 
etkin rol üstlendi, Göztepe’nin 
borçlarından arındırılarak Altınbaş 
Holding’e devredilmesinde pay sahibi 
oldu. İZVAK’ın kuruluşunda yer aldı, 
uzun süre yönetim kurulu üyesi olarak 
çalıştı, halen de İZVAK Yönetim Kurulu 
Üyesi ve Genel Sekreteri olarak 
görevini sürdürüyor. Üç yıl boyunca 
Yeni Asır Gazetesi’ndeki hukuk 
köşesinde okurlara yardımcı oldu. 
Alsancak Koruma ve Güzelleştirme 
Derneği’nin kurucusu ve yönetim 
kurulu üyesidir.

ERDEM MEÇO
Avukat

1971 Düzce doğumlu. Uludağ Üniversitesi 
Tıp Fakültesi mezunu. Dokuz Eylül 
Üniversitesi’nde  işletme eğitimi aldı. 
Halen Sağlık Hizmetleri sektöründe 
faaliyet gösteren şirkette kurucu ortak 
ve icra kurulu üyesi olarak görev 
yapıyor. Bir yandan da Türkiye Futbol 
Federasyonu Üst Klasman Temsilcisi 
olarak futbola hizmet ediyor.

BERK ÖZBEK 
Doktor

1962 Karşıyaka doğumlu. Ankara 
Üniversitesi Siyasal Bilgiler Fakültesi 
mezunu. Sırasıyla Maliye Müfettişliği, 
Maliye Baş Müfettişliği, İzmir Defterdar 
Yardımcılığı, Milli Emlak Dairesi 
Başkanlığı görevlerinde bulundu. 
1991-1992 yıllarında Londra’da Maliye 
Bakanlığı adına vazife yaptı. Şu anda 
yeminli mali müşavirliğini sürdürüyor.

TURHAN G. URHAN
Mali Müşavir

1969, Konya doğumlu. Dokuz Eylül 
Üniversitesi Şehir ve Bölge Planlama 
Bölümü ‘nü 1991 yılında bitirdi. 
1992-2003 arasında Emlak Bankası 
Mavişehir Projesi’nde görev aldı. 
2003-2009 yıllarında Bayındırlık İl 
Müdürlüğü'nde İmar Müdürü ve İl 
Müdür Yardımcısı, 2010-2013 arasında 
Ege Kooperatifler Birliği Genel 
Koordinatörü ve Teknik Danışmanı 
olarak çalıştı. Bir dönem Buca 
Belediyesi ve İzmir Büyükşehir 
Belediyesi'nde görevler aldı. 2013 
yılında kendi planlama ofisini kurdu. 
20016’dan bu yana İzmir Spor Kulüpleri 
Birliği Vakfı’nda (İZVAK) yönetim 
kurulu üyesi olarak görev yapıyor.

S. AYDA MAÇ
A Grubu Şehir Plancısı

1958, İzmir-Tire doğumlu. 1979 yılında 
Ege Üniversitesi İnşaat Mühendisliği 
Bölümü’nü bitirdi. 42 yıldır uzmanlık 
alanında kurduğu kendi şirketini 
yönetiyor. 1986 yılında Altay Spor 
Kulübü’ne üye oldu ve o tarihten bu 
yana kulübün hemen hemen her 
kademesinde başarıyla görev yaptı. 
2001 yılında yapılan genel kurul 
sonucunda bir dönem Altay Kulübü 
Başkanlığı’na seçildi. İzmir Spor 
Kulüpleri Birliği Vakfı’nda 2016’dan bu 
yana yönetim kurulu üyesi olarak 
görev yapıyor.

SABRİ SEVENOĞLU
İnşaat Mühendisi

1953 Amasya doğumlu. İlk, orta ve lise 
eğitimini Karşıyaka’da tamamladıktan 
sonra Ziraat Yüksek Mühendisi olarak 
Ege Üniversitesi Ziraat Fakültesi’nden 
mezun oldu, mesleğiyle ilgili olarak 
çeşitli kamu kurumlarında görev yaptı. 
1972’de futbol hakemliğine başladı ve 12 
yılı Süper Lig hakemliği olmak üzere 25 
yıl aralıksız olarak devam etti. 1997’den 
bugüne kadar gözlemci, hakem hocası 
ve mentör olarak görev yapıyor. Evli ve 
iki çocuk babası.

ENGİN KURT 
Hakem hocası
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YÖNETİM KURULU
ÜYELERİMİZİN

ÖZ GEÇMİŞLERİ

1979 Salihli doğumlu. Ege Üniversitesi 
İletişim Fakültesi Gazetecilik Bölümü 
mezunu. İzmir’de Yeni Asır, Sabah, 
Haber Ekspres, Yenigün, İstanbul’da 
Fotospor, Tercüman, Fotogol ve 
Habertürk’de editörlük ve yazı işleri 
müdürlüğü görevlerini üstlendi. Halen, 
Marble Trend Dergisi'nin genel yayın 
yönetmeni olarak görev yapıyor. Ayrıca 
Hürriyet Gazetesi'nde spor yazarlığına 
devam ediyor. Evli ve bir çocuk babası.

HASAN ERCAZİP
Gazeteci

12 Mart 1987 tarihinde İzmir’de doğdu. 
İlk, orta ve lise eğitimini Salihli’de 
tamamlayan Ekmekçioğlu, Salihli Lisesi 
Spor Bölümü mezunudur. Salihlispor ve 
Güzelbahçe Belediyespor’da aktif futbol 
oynayan Ekmekçioğlu, 2010-2015 yılları 
arasında Jandarma Genel Komutan 
lığı’nda görev yaptı. Sonrasında EKMAS 
Grup bünyesinde farklı alanlarda üst 
düzey yönetici olarak görev alan Bahri 
Ekmekçioğlu, halen Ekmas Sportif 
Faaliyetler A.Ş. bünyesinde kurulan 
Menemen FK yönetim kurulu başkan 
lığını yürütmektedir. Ekmekçioğlu evli 
ve bir erkek çocuk babasıdır.

BAHRİ EKMEKÇİOĞLU
Menemen FK Temsilcisi

1971 Mersin doğumlu. 1996 yılında 
Boğaziçi Üniversitesi İnşaat Mühendisliği 
Bölümü’nü bitirdi. 23 yıldır İzmir'de 
sigorta ve risk mühendisliği konularında 
profesyonel olarak çalışıyor, aynı 
zamanda spor yazarlığı ve görsel 
medyada spor programcılığı yapıyor. 
Fransızca ve İngilizce biliyor.

HÜSEYİN CEM ZEREN
İnşaat Mühendisi

18 Ocak 1979 tarihinde İzmir'de doğdu. 
Eskişehir Anadolu Üniversitesi Turizm 
Otelcilik Yüksekokul mezunu. Cİ Group 
şirketinde üst düzey yöneticilik görevini 
sürdürmektedir. Evli ve iki erkek çocuk 
babasıdır.

KENAN TİYANŞAN
Bucaspor 1928 Temsilcisi

1978 Gümüşhane doğumlu. 2000’de 
Ankara Üniversitesi Siyasal Bilgiler 
Fakültesi’nden mezun oldu. Aynı 
üniversitede yüksek lisans yaptı. Ayrıca 
spor yöneticiliği üzerine eğitim aldı. 
Maliye Bakanlığı’nda çeşitli 
kademelerde görev yaptı. Halen 
Göztepe Spor Kulübü Yönetim Kurulu 
Üyesi ve Genel Müdürü olarak görev 
yapıyor. İZVAK Yönetim Kurulu’nda ise 
Göztepe Spor Kulübü temsilcisi olarak 
yer alıyor. İngilizce ve Rusça biliyor.

DOĞAN MUTLU 
Yönetici

Ankara doğumlu. Ankara Üniversitesi 
İstatistik Bölümü mezunu. Kings 
Oxford’da yüksek lisans yaptı. Ankara ve 
İzmir’deki aile şirketlerinde yönetim 
kurulu üyesi olarak görev yapıyor. Altay 
Spor Kulübü’nde başkan yardımcılığı,  
İZVAK Yönetim Kurulu’nda ise Altay Spor 
Kulübü Temsilciliği yapıyor. Evli ve bir 
çocuk babası. Çok iyi derecede İngilizce 
biliyor.

GÖKHAN KIŞLA 
İş insanı

1968 İzmir doğumlu. İlk,orta ve lise 
eğitimini İzmir’de tamamladı. Yerel 
yönetimlerdeki çeşitli görevleri yanı sıra 
çok sayıda sivil toplum kuruluşunda 
kurucu ve yönetici olarak çalıştı.    
İZVAK Yönetim Kurulu’nda Karşıyaka 
Spor Kulübü Temsilcisi olarak görev 
yapıyor. Evli ve bir çocuk babası. 

HAKAN DÜZDEMİR 
İş insanı

23 Ekim 1977 tarihinde İzmir’de doğdu. 
İşletme eğitimi alan Orhunbilge, 
dünyanın en büyük sigorta şirket 
lerinden biri olan AXA’da 17 yıl süreyle 
çeşitli kademelerde yöneticilikler de, 
son olarak ise Ege Bölge Koordinatörü 
görevlerinde bulundu. Barış Orhun 
bilge, şirketleşme ile başlayan süreçte 
önce Altınordu Fikir Atölyesi Başkanı, 
ardından yönetim kurulu üyesi ve 
yönetim kurulu başkan vekili ve son 
olarak Kulüp İcra Kurulu Başkanı (CEO) 
olarak çalıştı. İyi derecede İngilizce bilen 
Orhunbilge evli ve bir kız çocuğu 
babasıdır. Halen EKMAS Sportif 
Faaliyetler CEO su olarak görevini sürdür 
mektedir.

BARIŞ ORHUNBİLGE
Bergama FK Temsilcisi

1955, İzmir doğumlu. Ege Üniversitesi 
Endüstri Mühendisliği’ni bitirdi. EGS 
Holding ve Güçbirliği şirketlerinde 
yönetim kurulu üyelikleri yaptı. 
EBSO’da başkan vekilliği, meclis ve 
disiplin kurulu üyeliği, Ege İhracatçı 
Birlikleri’nde yönetim kurulu üyeliği 
yaptı. Kınık Organize Sanayi Başkanlığı, 
İTO Vakfı yönetim kurulu üyeliği ve 
İzmir Ekonomi Üniversitesi mütevelli 
heyet üyeliği bulunmaktadır. İzmir 
Dokuz Eylül Rotary Kulübü üyesi 
olup,1999-2006 yılları arasında 
Bucaspor yöneticiliği ve başkanlığını 
yaptı. 1978’de başladığı iş hayatına 
halen devam ediyor. İZVAK’ın 
kuruluşundan bugüne kadar çeşitli 
zamanlarda 8 yıl yönetim kurulu 
üyeliği yaptı. Evli ve bir çocuk babası.

UFUK AKGÜN
Endüstri Mühendisi

1961, Salihli doğumlu. Ege 
Üniversitesi’nde Matematik Bölümü 
okudu, İktisat Fakültesi bitirdi. 
Gazeteciliğe 1984 yılında Yeni Asır’da 
başladı. Hürriyet, Fotospor, Gazete Ege, 
Akşam, Egeli Sabah, Sky TV ve Ege 
TV’de muhabirlik ve üst düzey 
yöneticilik yaptı. Türkiye Spor Yazarları 
Derneği İzmir Şubesi ve Genel Merkez 
Yönetim Kurulu Üyesi olarak çalıştı. 
İzmir Gazeteciler Cemiyeti Yönetim 
Kurulu Üyesi olarak uzun yıllar görev 
aldı. Gazetecilik yaşamı boyunca yerel 
ve ulusal alanda çok sayıda ödül 
kazandı. Halen www.sonmuhur.com 
isimli internet sitesinde gene yayın 
yönetmenliği yapıyor. Evli, iki çocuk 
babası İngilizce biliyor. İZVAK’ta bir 
dönem yönetim kurulu üyesi olarak 
görev üstlendi.

SUAVİ YARDIMOĞLU
Gazeteci

1986 Aliağa doğumlu. Bergama 
Belediyespor’da, 2016-2019 yılları 
arasında asbaşkanlık, 2020 yılında ise 
başkanlık görevlerini üstlendi. Halen 
reklam sektöründe faaliyet gösteren 
aile şirketinde iş hayatına devam ediyor. 
Evli ve 2 çocuk babası.

HASAN CANOĞLU
Reklamcı

1974, İzmir doğumlu. 1997’de Dokuz 
Eylül Üniversitesi Hukuk Fakültesi’ni 
bitirdi. İki yıl sonra İzmir Barosu’na 
kaydoldu. Bir yandan İzmir’in önde 
gelen hukuk bürolarında, bir yandan 
da Karşıyaka Spor Kulübü’nde 
avukatlık yaptı. Serbest avukat olarak 
mesleki çalışmalarını devam ettiriyor. 
İzmir Barosu, Ege KOBİDER üyesi. İyi 
derecede İngilizce ve Fransızca biliyor. 
İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı’nda 
(İZVAK) yönetim kurulu üyeliğini 
sürdürüyor. Evli ve iki çocuk annesi.

SEDEF ÜSTÜNER
Avukat

1971, Sivas doğumlu. Dokuz Eylül 
Üniversitesi Mimarlık Fakültesi’ni 1993 
yılında bitirdi. 1996’da aynı 
üniversitede Bina Bilgisi Bölümü’nde 
yüksek lisansını tamamladı. 1994’de 
başladığı iş yaşamında 23 yıl boyunca 
proje geliştirici ve yatırımcı firmalarda 
proje ve iş geliştirme konularında 
mimar, proje müdürü, üst düzey 
yöneticilik, genel müdürlük ve yönetim 
kurulu üyeliği yaptı. Uzmanlık alanı; 
yüksek yapılar, karma projeler, ofis, 
residence, villa ve alışveriş merkezi 
uygulamalarıdır. 2017’de kendi firması 
Elif Sağlamer Mimarlık’ı kurdu. 2016 
yılından bu yana İZVAK Yönetim Kurulu 
Üyesi olarak görev yapıyor. Kendisi 
hakkında daha fazla bilgiye 
www.el i fsaglamermimarl ik .com 
sitesinden ulaşabilirsiniz.

ELİF SAĞLAMER
Yüksek Mimar

1969, Eskişehir doğumlu. Yıldız Teknik 
Üniversitesi Harita Mühendisliği 
Bölümü’nden 1990 yılında mezun oldu. 
O tarihten bu yana kendi mühendislik 
bürosunu başarılı bir şekilde yönetiyor. 
Harita ve Kadastro Mühendisleri 
Odası’nda yönetim kurulu üyeliği ve 
ikinci başkanlık yaptı. İzmir Ticaret 
Odası Mühendislik Grubu’nda meclis 
üyeliği görevinde bulundu. 2016 yılında 
düzenlenen genel kurulla seçildiği 
İzmir Spor Kulüpler Birliği Vakfı’nda 
(İZVAK) yönetim kurulu üyesi görevini 
halen devam ettiriyor. Yılmaz Şahin 
evli ve iki çocuk babasıdır.

YILMAZ ŞAHİN
Harita Mühendisi
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Ali ERTEN
Makine Mühendisi

1959 yılında Rize-Fındıklı’da doğdu.

1981 yılında Karadeniz Teknik Üniversitesi Makine 
Mühendisliği Bölümü’nü bitirdi.

1988 yılında proje mühendisliği, yatırım ve arazi geliştirme 
alanında faaliyet gösteren kendi işini kurdu ve bu işini 

halen sürdürüyor.

1993 yılında üye olduğu Karşıyaka Spor Kulübü’nde 
voleybol şube başkanlığı, farklı dönemlerde yönetim 
kurulu üyelikleri, başkan vekilliği ve bir dönem kulüp 

başkanı olarak görev yaptı.

2016 yılında yapılan genel kurulda İZVAK Yönetim Kurulu 
Başkanlığı’na seçildi. 2018 ve 2021 yıllarında yapılan 
kongrede de genel kurulun ve üye kulüplerin tercihi 

doğrultusunda tekrar görev aldı.  İZVAK Yönetim Kurulu 
Başkanlığı görevini halen devam ettiriyor.

2022 yılında Mehmet Büyükekşi başkanlığında 
oluşturulan Türkiye Futbol Federasyonu’nun yeni ekibinde 

“Fair Play ve Sosyal Sorumluluk Kurulu Üyesi” oldu.

Evli, 2 çocuk babası.

Daha geniş bilgi : https://tr.wikipedia.org/wiki/Ali_Erten

SPOR YÖNETİCİLİĞİ ÖDÜLLERİ :
Türkiye Spor Yazarları Derneği (TSYD) İzmir Şubesi Fair-Play Ödülü

2016
Türkiye Spor Yazarları Derneği (TSYD İzmir Şubesi Spora Katkı Ödülü

2018
Türkiye Futbol Adamları Derneği (TÜRFAD) İzmir Şubesi Spora Katkı Ödülü

2018
Türkiye Futbol Adamları Derneği (TÜRFAD) İzmir Şubesi İZVAK Yönetim Kurulu

ile Birlikte Spora Katkı Özel Ödülü
2021
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1998 yılında kurulan İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı (İZVAK) neredeyse çeyrek asırlık bir zamanı geride bıraktı. İzmir Büyükşehir 
Belediyesi’nin eski başkanlarından Sayın Dr.Burhan Özfatura’nın kurucu başkan olduğu, Sayın Levent Ürkmez, Sayın Tuğrul 
Yemişçi ve rahmetle andığımız Sayın Erdoğan Tözge’nin büyük bir özveri ile başkanlık görevini yaptığı İZVAK, her dönemde 
gönüllülük esasına göre çalışıp İzmir’in en önemli sivil toplum kuruluşlarından biri konumuna yükseldi. 

“Yerel Kulüpler Birliği” olarak ülkemizdeki ilk ve tek örnek konumundaki İZVAK, çeyrek asırlık süreçte yönetim kurulumuz ve 
değerli kulüp başkanlarımızın katkılarıyla “iş birliği” ve “güç birliği” ortamı yaratmada gerçekten çok başarılı oldu. 

Uzlaşı ve ortak akıl temelinde hedef odaklı hareket edip kulüplerimiz ile yerel ve merkezi yönetimlerle güçlü diyaloglar kurarken, 
sadece İzmir değil ülkemizdeki tüm kamu kurumları ve özel kuruluşlarla sağlam birliktelikler oluşturduk.

Hep birlikte çok çalışarak yarattığımız sinerji ve “Futbolda İzmir İklimi” felsefesi, toplumda tam karşılığını bularak hem kulüpleri-
mize önemli kazanımlar sağladı hem de kentimizin sportif anlamdaki prestijinin yükselmesinin temelini oluşturdu. 

Göztepe Gürsel Aksel Stadı ve Alsancak Mustafa Denizli Stadı’nın açılışları dönemimizde ve kulüp başkanlarımızın yanı sıra 
bizlerin de çabalarıyla gerçekleştirilirken, Karşıyaka Stadı’nın önündeki yasal engelleri de hep beraber kaldırmanın mutluluğunu 
yaşadık. 

İzmir Büyükşehir Belediyesi ile kulüplerimiz arasında oluşturduğumuz projeler sayesinde kulüplerimiz çok önemli bir gelir 
modeline kavuştu. Bunu İzmir’deki şirketlere yayarak kulüplerimizin önemli forma reklamı gelirleri edinmesinin öncülüğünü 
yaptık.

Türkiye Futbol Federasyonu ve değerli Başkanı Mehmet Büyükekşi ile kulüplerimiz arasında çok önemli bir köprü görevi 
üstlendik. Kendisini son sekiz ayda üç kez İzmir’de konuk edip kulüplerimiz ve vakfımız ile diyaloğun kurulmasını sağladık ve 
bunu İstanbul ziyaretleri ile güçlendirdik.

Vakfımız Başkan Vekili Sayın Talat Papatya’nın TFF Yönetim Kurulu Üyesi seçilmesinin mutluluğunu yaşarken, Vakıf Başkanımız 
Ali Erten Fair-Play ve Sosyal Sorumluluk Kurulu Üyesi oldu, yönetim kurulu üyemiz Gökhan Kışla da Dış İlişkiler İcra Kurulu’nda 
görev aldı.

Hepsi birbirinden değerli ve konusunda uzman kişilerden oluşan Yönetim Kurulu’muz ile takım çalışması gerçekleştiriyor, kulüp 
başkanlarımız ve yönetimlerimizle birlikte kolektif bir başarıdan söz ediyoruz.

Hayata geçirdiğimiz her projede bizimle birlikte yürüyen değerli kulüp başkanlarımız ve yönetim kurulu üyeleri başta olmak 
üzere, kurucularımız, yönetim kurulu üyesi arkadaşlarım, Danışma Kurulu’muzun değerli üyeleri, mütevelli heyet üyelerimiz, 
merkezi ve yerel yönetim temsilcilerimiz, sivil toplum kuruluşları ve emeği geçen herkese çok teşekkür ederiz.

Kulüplerimizin, İzmir’in tarihi markaları ve kent mirasıdır. Değerli kulüplerimizi gelecek nesillere daha da güçlü bir şekilde 
taşımak temel misyonumuzdur. 

Bu misyonumuz doğrultusunda gönüllülük esasıyla çalışmaya devam edeceğimizi bildirir, 

saygılarımızı sunarız.

İZVAK YÖNETİM KURULU

İŞ BİRLİĞİ, GÜÇ BİRLİĞİ,
ORTAK HEDEFLER...
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GEÇMİŞ DÖNEM
 FAALİYETLERİMİZDEN

BAZI ANA BAŞLIKLAR
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Göztepe Kulübümüz, uzun yıllar özlemle beklediği 
stadına 26 Ocak 2020 tarihinde Süper Lig’deki 
Beşiktaş maçıyla kavuştu. Stadın resmi açılışı ise 22 
Şubat 2021 tarihinde Sayın Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan’ın online katılımı, Gençlik ve 
Spor Bakanımız Sayın Dr. Mehmet Muharrem 
Kasapoğlu, değerli İzmir Milletvekillerimiz Mahmut 
Atilla Kaya ve Alpay Özalan, Gençlik ve Spor Genel 
Müdürümüz Mehmet Baykan, dönemin TFF Başkanı 
Nihat Özdemir, eski TFF Başkanı Mahmut Özgener’in 
yanı sıra kulüp başkanlarımızın teşrifleriyle 
gerçekleşti.

12

GÖZTEPE
GÜRSEL AKSEL STADI 



Depreme dayanıksız olduğu için 2015 yılında 
yıkılan, 2017’de son Başbakanımız Sayın Binali 
Yıldırım tarafından temeli atılan tarihi stat, 26 
Kasım 2021 tarihinde Sayın Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan’ın da teşrifleriyle açıldı. 
Törene Gençlik ve Spor Bakanımız Sayın Dr. 
Mehmet Muharrem Kasapoğlu’nun yanı sıra çok 
sayıda üst düzey isim katıldı. Türk futbolunun 
sembol isimlerinden Mustafa Denizli’nin adını 
taşıyan statta ilk maç 10 Aralık 2021 tarihinde 
Altay ile Hatayspor arasında oynandı. 

13

ALSANCAK
MUSTAFA DENİZLİ STADI



Karşıyaka Stadı’nın inşaatına Göztepe Gürsel Aksel Stadı 
ve Alsancak Mustafa Denizli Stadı’ndan önce başlandı. 9 
Eylül 2017 tarihinde diğer statlarla birlikte ikinci ihale ile 
inşaatına tekrar başlandı ancak açılan davalar nedeni ile 
maalesef şu ana kadar tamamlanamadı. Karşıyaka Spor 
Kulübü ile birlikte yönetim kurulumuzun ve yönetim 
kurulumuzda yer alan hukukçu yöneticilerimizin değerli 
katkıları ile hukuk davaları lehte olarak sonlandırıldı. Şu 
anda yeni ihale süreci bekleniyor. Dileğimiz; en kısa sürede 
sürecin sonlanması ve Karşıyaka Spor Kulübü’müz ile 
taraftarının özlemle beklediği stadına kavuşması. Bunun 
için ilgili bütün kurumlarla iş birliğimiz ve desteğimiz 
devam ediyor.

İZVAK ayrıca; Karşıyaka Spor Kulübü’müzün ihtiyacı olan 
altyapı tesislerinin planlanması ve geliştirilmesi 
aşamalarına destek veriyor.

14

KARŞIYAKA STADI 



İZMİR
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ’NDEN
BÜYÜK DESTEKLER ALDIK

15

İzmir’in tarihi mirası kulüplerimize her zaman önemli destekler sağlayan İzmir 
Büyükşehir Belediyesi, 2022 yılı sonuna kadar reklam karşılığında 28 milyon TL’lik 
kaynağı kulüplerimize aktardı. Bu kaynağın yönetiminde İZVAK ile kulüplerimizin 
ortaklaşa hareket etmeleri ve sergilenen “Futbolda İzmir İklimi” ruhu, çok önemli bir rol 
üstlendi. Kulüplerimiz de büyük marka değerlerine bağlı olarak bu reklam bedelleri 
karşılığında kentimizin tanıtımında önemli roller üstlendi.
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FUTBOLDA İZMİR İKLİMİ 
İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı, geride kalan dönemde çok önemli bir misyon 
üstlenerek tarihi kulüplerimiz arasında “İş Birliği Deklarasyonu” imzaladı. Başkanımız 
Ali Erten, 2019 yılındaki protokolde yaptığı konuşmada “İzmir kulüpleri, sahada sportif 
rekabet yanında saha dışında ise iş birliği ve güç birliği yaparak örnek bir davranış 
sergiliyor. Dostluk, iş birliği ve dayanışmanın, sportif rekabet içinde de 
geliştirilebileceğini ve sürdürülebileceğini herkese göstermek istiyoruz. Bugün, İzmir 
futbol tarihinde bir milattır. Birçok yeni gelişmenin önünü açacak bu imzalar hayırlı 
olsun” dedi.



İZMİR SPORUNA
MASTER PLAN

17

İzmir Spor Kulüplerif Birliği Vakfı Danışma Kurulu, İzmir Ticaret Odası’nda yaptığı 
genişletilmiş toplantıda  “İzmir Sporu Master Planı” için düğmeye bastı. İzmir 
Milletvekili Mahmut Atilla Kaya ve İzmir Ticaret Odası Başkanı Mahmut Özgener’in de 
katıldığı toplantıda 10 yıllık süreçte her kulübün kendi stadına ve spor salonuna sahip 
olması, ayrıca A takımlar için kamp merkezi yapılması ve altyapı geliştirme tesisleri inşa 
edilmesi konularında harekat planı yapıldı. 
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İZMİR’İN RENKLERİ
TEK YÜREK

Saya Grup bünyesinde yer alan Folkart, İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı’nın 
organizasyonu ile “İzmir’in Renkleri Tek Yürek” adını verdiği destek projesi kapsamında, 
İzmir’deki yedi spor kulübümüzün futbol takımlarına ortak forma göğüs sponsoru 
oldu. Folkart’ın iki sezondaki sponsorluk bedeli 21 milyon 500 bin TL’ye ulaştı. 
Böylelikle yedi kulübümüz, maçlara göğüslerinde Folkart logolu formalarla çıkarken, 
ortaya Türkiye’ye örnek bir tablo çıktı. İZVAK Başkanı Ali Erten, üst üste iki sezon 
kulüplerimize destek veren Folkart Yönetim Kurulu Başkanı Mesut Sancak’a teşekkür 
ederken, birliğin ve dayanışmanın gücüne bir kez daha dikkat çekti.



TSYD KUPASI’NA
İKİ YIL ÜST ÜSTE DESTEK

19

İzmir Gücü Spor Vakfı olarak, Türkiye Spor Yazarları Derneği İzmir Şubesi’nin 
geleneksel olarak düzenlediği futbol turnuvasının gerçekleşmesi için Folkart firması ile 
iş birliği sağladık. Böylelikle geleneksel turnuvada futbolseverler ile takımlarımız 
buluştu. Başkanımız Ali Erten, Folkart Yönetim Kurulu Başkanı Mesut Sancak ile 
dönemin yönetim kurulu üyesi Ünal Ersözlü’ye teşekkür ederken, İzmir kulüplerinin bir 
hazine değeri taşıdığını bir kez daha belirtti.
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KIRMIZI-BEYAZ BİR GECE 
İzmir Büyükşehir Belediyesi ve Gençlik ve 
Spor İl Müdürlüğü ile birlikte hareket ederek 15 
Temmuz Darbe Girişimi sonrası bir futbol 
maçı organize ettik. Atatürk Stadı’ndaki 
maçta tribünler ay-yıldızlı bayraklar ile 
donatılırken, karma takımlar 45’er dakikalık iki 
maç yaptı. Taraftarlar tribünlerde yan yana 
otururken, hep birlikte yılın en anlamlı 
görüntülerini sergiledik. Maç sonrası birlikte 
kupa alan Altay, Altınordu, Göztepe ve 
Karşıyakalı futbolcular hatıra fotoğrafı çektirip 
bu anı ölümsüzleştirdi.

DANIŞMA KURULU TOPLANTILARI 
İzmir Sporu Master Planı’nın ortaya çıktığı 
Danışma Kurulu Toplantıları’mızı İzmir Ticaret 
Odası’nın ev sahipliğinde gerçekleştirdik. 
İzmir spor dünyasının en önemli isimlerinin 
katılımıyla düzenlenen Danışma Kurulu 
toplantıları bir yandan yepyeni fikirlerin ortaya 
çıkmasını sağlarken, diğer yandan kulüp 
başkanlarımız ve yöneticilerine yaptıklarımızı 
ve projelerimizi birinci ağızdan aktarma fırsatı 
sağladı. Bu toplantılar aynı zamanda pozitif 
düşünce ve hareket yönünde de önemli 
etkiler yarattı.

BU ÖDÜLLER HEPİMİZİN 
İzmir futbolu adına yaptığımız çalışmalar ve 
yarattığımız “Futbolda İzmir İklimi” ruhu, 
Türkiye Spor Yazarları Derneği İzmir Şubesi ve 
Türkiye Futbol Adamları Derneği İzmir Şubesi 
tarafından  ödüle layık bulundu. Başkanımız 
Ali Erten ile yöneticilerimiz Fatih Tanfer, Talat 
Papatya ve Ufuk Akgün’e kulüplerimiz adına 
verilen ödüller için teşekkür eden  Erten, 
“Yaptığımız her iş ve attığımız her adımda en 
büyük destekçimiz kulüplerimiz oldu. Bu 
ödülleri kulüplerimiz adına alıyoruz” dedi.

SPOR KENTİ İZMİR 
Dokuz Eylül Üniversitesi Rektörlüğü ile İZVAK 
arasında İzmir kulüplerine ve sporuna bilimsel 
destek verilmesini amaçlayan beş yıllık “Spor 
Kenti İzmir” protokolü imzalandı. Törene, DEÜ 
Rektör Vekili Prof.Dr. Erdal Çelik ve İZVAK 
BSaşkanı Ali Erten’in yanı sıra iki kurumun 
yöneticileri katıldı. Protokol, sporun ve 
sporcunun bilimsel ve akademik açıdan 
desteklenmesi başta olmak üzere kulüplerin 
ihtiyaç duyduğu her türlü bilimsel desteğin 
üniversite tarafından sağlanmasını öngörüyor.  
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MEDYA İLE OMUZ OMUZA 
İz ir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı olarak spor 
medyamız ile her zaman omuz omuza olduk 
ve düzenlediğimiz geleneksel toplantılar ile 
fikir alış verişinde bulunduk. Bu sürece kulüp 
başkanlarımızı da dahil ederek futboldaki 
İzmir ikliminin en güzel örneklerini sergiledik. 
Toplantılarımıza İzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanı Sayın Tunç Soyer ve İzmir Ticaret 
Odası Başkanı Sayın Mahmut Özgener ev 
sahipliği yaparken, GSİM Murat Eskici ile 
Folkart Yönetim Kurulu Başkanı Mesut Sancak 
da onur konukları oldular.

İZMİR BULUŞMALARI 
İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı olarak 
özellikle pandemi döneminde kulüp 
başkanlarımız ile İzmir milletvekillerimizi bir 
araya getirdik. Böylelikle bir yandan 
kulüplerimizin ağır koşullardaki pandemi 
döneminde yaşadığı sorunları birebir ifade 
etmelerini sağlayacak ortamı yaratırken, diğer 
yandan tesis inşaatları konusunda da fikir alış 
verişleri yaptık. Toplantılarımıza İzmir 
Milletvekilleri Mahmut Atilla Kaya, Alpay 
Özalan ile Kerem Ali Sürekli katıldı. 

DOSTLUK RÜZGARI 
Süper Lig’de mücadele eden iki tarihi 
kulübümüz Altay ile Göztepe başkanları yıllar 
sonra oynanan derbi öncesinde İZVAK’ın 
organizasyonu ve İzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanı Tunç Soyer’in davetiyle bir araya 
geldi. Folkart Yönetim Kurulu Başkanı Mesut 
Sancak’ın da eşlik ettiği buluşmaya ki kulübün 
yönetim kurulu üyeleri de katıldı. Birlikte pasta 
kesen, formalarla poz veren başkanlar, tüm 
Türkiye’ye centilmenlik dersi veren bir tablo 
örneği sergileyerek büyük alkış aldı. 

KENT EKONOMİSİ ZİRVESİ
İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı Başkanı Ali 
Erten, 2019 yılında düzenlenen Ege Ekonomik 
Forumu’na katılarak kulüplerimizin kent 
ekonomisine katkısı hakkında konuştu. Swiss 
Otel’deki zirveye Göztepe Başkanı Mehmet 
Sepil ile Altınordu FK Başkanı Seyit Mehmet 
Özkan da konuşmacı olarak katıldılar. 
Başkanımız Erten, toplantıda spor turizminin 
önemine dikkat çekerek, “Kulüplerimizin tesis 
eksikliklerini giderip, spor turizmi yoluyla kent 
ekonomisine katkı sağlamak en önemli 
hedefimiz” dedi.
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2022 YILI
FAALİYET
RAPORU
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İZMİR Spor Kulüpleri Birliği Vakfı (İZVAK) 2021 yılı olağan mali genel kurulu yapıldı ve Ali Erten başkanlığındaki 
yönetimin faaliyet ve denetim raporları ile bilanço ve gelir-gider hesapları oy birliği ve alkışlarla ile ibra edildi.

Tarihi Havagazı Fabrikası’ndaki genel kurula İZVAK yönetim kurulunun yanı sıra çok sayıda mütevelli heyet üyesi katıldı. 

Kongre Divan Kurulu; Avukat Çağatay Akar, Remzi Noyan Uluğ ve Doğan Mutlu’dan oluşurken İZVAK’ın 2022 yılı bütçesi 
370 bin TL olarak açıklandı. Gerek 2022 yılı için hazırlanan tahmini bütçede ve gerekse 2021 yılı yıl harcamalarında 
personel, kira, ulaşım, temsil ve ağırlama gibi giderlerin olmaması dikkati çekti.

Faaliyet raporu kapsamında yaptıkları faaliyetleri tek tek sıralayan İZVAK Başkanı Ali Erten, ”2016 yılında kapanma 
aşamasına gelen vakfımızı, kulüplerimiz ve diğer şehir dinamikleriyle ile bir araya gelerek tekrar ayağa kaldırdık. 
Stadyum inşaatları, maddi kaynak yaratma ve ortak forma sponsorlukları derken üzerimize ne düşüyorsa yapmaya 
çalıştık. Günlük tartışmalara hiç girmeden, uzlaşı ve ortak akılla hedef ve sonuç odaklı olarak çalıştık. Fayda sağlayacağını 
düşündüğümüz herkesle konuştuk, iş birliği yaptık, yapmaya da devam edeceğiz. Kulüplerimizin dayanışmasından gelen 
sinerji ile herkesin desteğini aldık”  dedi.  

Genel kurulda bir konuşma yapan Türkiye Spor Yazarları Derneği (TSYD) İzmir Şube Başkanı Bahri Okumuş, İZVAK’ın 
kısa sürede İzmir’in en önemli sivil toplum kuruluşlarından biri konumuna yükseldiğini vurgulayarak yönetim kurulunu 
tebrik etti. TÜRFAD Türkiye Futbol Adamları Derneği İzmir Şube Başkanı Bahri Vreskala da, kuruluşunda görev aldığı 
vakfın bugünlere gelmesinden ve başarılarından dolayı duyduğu memnuniyeti belirterek emeği geçen yönetim kuruluna 
ve destek verenlere teşekkür etti.

MALİ GENEL KURULUMUZU YAPTIK...
İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı (İZVAK) Olağan Mali Genel Kurulu’nda Ali Erten 
başkanlığındaki yönetimin faaliyet ve denetim kurulu raporları,  tüm üyelerin oy birliği ve 
alkışlarla ibra edildi.
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KULÜPLERİN SESİ, NEFESİ, GÜCÜ
Erten, İZVAK’ın gücünü kulüplerden aldığını belirterek, “Yaklaşık 

altı yıllık görev süremiz boyunca bize destek olan merkezi 
hükümet ve yerel yönetimlerimize, Gençlik ve Spor Bakanlığımız 
ve Bakanlık yetkililerimize, İzmir milletvekillerimize, oda 
başkanlarımıza,  ama en başta kulüp başkanlarımıza ve 
yönetimlerine, tüm kurucu ve geçmiş dönemler yöneticilerimize, 
mevcut yönetim kurulumuzun değerli üyelerine, gönüllü 
çalışanlarımıza, emek ve destek veren herkese  teşekkür ederiz. 
Bizler; şehrimizin en değerli markaları olan kulüplerimizin sesi, 
nefesi, gücü olmak için gönüllülük esasıyla çalışıyoruz. Geçen süre 
içerisinde kulüplerimizle birlikte Türkiye’ye örnek bir iş birliği ve 
dayanışma ortamı geliştirdik. Son yıllarda İzmir tesisleşme 
anlamında büyük ivme kazandı. Mükemmel tesislere ve 
stadyumlara sahip olduk. Bu tesisler kalıcı, şehrimize onlarca yıl 
hizmet edecek. Bizler her şartta kulüplerimizin yanında ve daima 
hizmetindeyiz. Daha çok işimiz var. Emek ve destek verenleri 
unutmayacağız. Vefa, bize ve İzmirli’ye en yakışan duygudur. Bize 
emanet edilen bayrağı, yönetim kurulumuzdaki çok değerli 
arkadaşlarımızla birlikte en iyi şekilde taşımaya ve sizlere layık 
olmaya çalışıyoruz ” diye konuştu. 



SAYIN
PAPATYA’YI
TEBRİK EDERİZ
İzmir’den uzun yıllar sonra ilk kez bir isim 
Türkiye Futbol Federasyonu Yönetim Kurulu 
Üyesi oldu.
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GÖZTEPE’de sekiz yıl boyunca Başkan Vekili olarak görev 
yapan, İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı Başkan Vekili Talat 
Papatya Mehmet Büyükekşi başkanlığında oluşturulan Türkiye 
Futbol Federasyonu’nda yönetim kurulu üyesi oldu. İzmir’den 
uzun yıllar sonra ilk kez bir isim TFF Yönetim Kurulu’nda görev 
alırken,  Papatya TFF 1. Lig Kulüpleri Sorumlusu oldu. Sayın 
Papatya’yı tebrik eder, görevinde başarılar dileriz. 
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İŞTE
BİRLİĞİN GÜCÜ
Göztepe ve İZVAK Başkan Vekili Talat 
Papatya’nın TFF Yönetim Kurulu Üyesi 
olmasının ardından İZVAK Başkanı Ali Erten, 
TFF Fair-Play ve Sosyal Sorumluluk Kurulu’na, 
Gökhan Kışla ise Dış İlişkiler İcra Kurulu’na 
seçildi.

“Futbolda İzmir İklimi” sloganıyla İzmir kulüpleri arasında 
yıllardır özlenen birlik, beraberlik ve dayanışmayı 
gerçekleştiren, kulüplere statlar ve sponsorluklar başta olmak 
üzere bir çok konuda önemli destekler sağlayan İzmir Spor 
Kulüpleri Birliği Vakfı’ndan (İZVAK) iki isim daha, Türkiye 
Futbol Federasyonu’nda (TFF) değerli görevler üstlendi. 
İZVAK Başkan Vekili Talat Papatya’nın TFF Yönetim Kurulu 
Üyesi olmasının ardından İZVAK Başkanı Ali Erten, TFF 
Fair-Play ve Sosyal Sorumluluk Kurulu’na seçilirken,  İZVAK 
Yönetim Kurulu üyesi Gökhan Kışla da Dış İlişkiler İcra 
Kurulu’na alındı.
Erten, Karşıyaka Kulübü başkanlığı yaptığı dönemde Göztepe 
Başkanı Mehmet Sepil’i Pınar Karşıyaka ile Barcelona 
arasındaki Euroleague maçına davet etmiş ve maçı Mehmet 
Sepil ile yan yana izlemiş, bu dostluk fotoğrafının sonrasında 
kendisi de sarı-kırmızılı kulübü ziyaret etmişti.  Aynı sezon ise 
yine Karşıyaka’nın ev sahipliğinde oynanan maçta tribünler, 
kontenjan sınırı olmadan her iki takım taraftarına da açılmıştı. 
Bu girişimleri ile spor kamuoyundan büyük takdir toplayan 
Erten,  Sepil ile birlikte Fair-Play Ödülü’ne layık bulunmuştu. 
İZVAK başkanlığı görevini halen devam ettiren Erten, İZVAK 
çatısı altında görev yaptığı altı yıllık süreçte,  aynı fair-play 
ruhunu  sürdürerek İzmir kulüpleri arasında  güç birliği ve iş 
birliği sağlamayı başardı. 
Regent’s Park Oxford College mezunu Gökhan Kışla ise, Altay 
Spor Kulübü’nde uzun süre asbaşkanlık yaptı, yurt dışında 
farklı sektörlerde şirketlerin yönetim kurulu başkanlığını 
üstlendi. Spor ve iş insanı Kışla, 2021 yılında yapılan genel 
Kurulda Altay Spor Kulübü’nü temsilen İZVAK Yönetim 
Kurulu’nda yer aldı.  Altay’da çok uzun süre pazarlama ve 
kurumsal iletişimden sorumlu asbaşkan olarak görev yapan 
Kışla, siyah-beyazlı ekibin 3. Lig’den Süper Lig’e kadar 
yükseldiği dönemde de yönetim kurulu üyesi olarak hizmet 
verdi.



SPORDA ŞİDDETLE
MÜCADELE İÇİN YOL HARİTASI
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İzmir Ekonomik Kalkınma ve Koordinasyon Kurulu’na bir sunum yaparak İzmir’den 
tüm Türkiye’ye örnek olacak proje için yola çıktık.



İzmir Büyükşejir Belediyesinin önderliğinde, “İzmir için 
Elele” adıyla bir araya gelen ve kentin önemli 
kurumlarının temsilcilerinden oluşan İzmir Ekonomik 
Kalkınma Koordinasyon Kurulu (İEKKK), Büyükşehir 
Belediye Başkanı Tunç Soyer’in de katılımı ile 
gerçekleştirildi. Toplantıya Yönetim Kurulu Başkanımız 
Ali Erten ve Türkiye Futbol Federasyonu Yönetim 
Kurulu Üyesi Talat Papatya’nın yanısıra profesyonel 
liglerde yer alan Izmir kulüplerinin başkan ve 
yöneticileri de katıldı.Göztepe Yönetim Kurulu Üyesi 
Mehmet Sepil, Altay Başkanı Ayhan Dündar, Altınordu 
SK Derneği Başkanı Sinan Bezircilioğlu, Menemen FK 
Başkanı Bahri Ekmekçioğlu, Karşıyaka SK Yönetim 
Kurulu Üyesi Turhan Gürsel Urhan, Bergama 
Belediyespor adına Ekmas Sportif Hizmetler CEO su 
Barış Orhunbilge de kulüpleri adına hazır bulundu. 
Ayrıca toplantıya katılan İZVAK Mütevelli Heyeti üyesi 
ve Bakırçay Üniversitesi Öğretim Üyesi Spor 
Sosyologu Prof.Dr.Ahmet Talimciler’de kısa bir 
konuşma yaptı. 

Toplantının gündem maddelerinden biri de sporda 
şiddet oldu. Göztepe ve Altay takımlarının 27 
Kasım’daki karşılaşmasında taraftarlar arasında çıkan 
olayların ardından kentin gündemine yeniden giren 
sporda şiddet konusuyla ilgili İZVAK Üyesi İletişim 
Uzmanı Özgür Özgürengin bir sunum gerçekleştirdi. 
Özgürengin, futbolda yaşayan şiddetin önlenmesine 
yönelik İzmir’de bütünleşik yaklaşım ile Türkiye’ye 
örnek bir proje oluşturulmasını önerdi. 

ERTEN: ”DOSTLUK İÇİNDE REKABET”
İzmir kulüplerinin uzun süredir “Sahada rekabet, saha 
dışında dostluk, işbirliği ve dayanışma” prensibi ile 
hareket ettiklerini belirten İzmir Spor Kulüpleri Birliği 

Vakfı (İZVAK) Yönetim Kurulu Başkanı Ali Erten de 
“Bizler, her zaman bir aradayız. Bize bu fırsatı 
verdiğiniz için teşekkür ederiz. Tunç Başkanımız 
kulüplere çok ciddi ekonomik destek sağlıyor. 
Kendisine müteşekkiriz. İzmir kulüpleri olarak uzun 
süredir İZVAK çatısı altında dostluk içerisinde 
rekabetin olabileceğini gösteriyoruz. Bu konuda çok 
yol aldık. Ancak son yaşanan olay hepimizi çok üzdü. 
Kimse bu olayları Izmir’e yakıştırmadı. Biz de 
kendimize yakıştırmadık. Ancak bundan dersler çıkarıp 
İzmir olarak hep beraber daha iyisini yapmaya 
çalışacağız. Sizlere, gözlem ve tesbitlerimizden oluşan 
bir sunum yaptık. Bu konuda yıl gösterici fikirlere ve 
her türlü işbirliğine açığız. Daima dostluk içerisinde 
rekabet ettik. Zaman içerisinde çok yol aldık. İzmir bir 
hoşgörü kenti, uzlaşı kenti. Biz aynı şehirde, aynı 
mahallede, aynı sokaklarda yaşıyoruz. Dostuz, 
arkadaşız, komşuyuz, kardeşiz. Bunu kimsenin 
bozmasına izin vermeyeceğiz. Bu şehirden Türkiye’ye 
örnek olacağız. Kulüpler olarak belediyelerle birlikte 
gönülden çalışmaya hazırız” diye konuştu.

YÜRÜTME KURULU OLUŞTURULDU
İEKK zirvesinin ardından İzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanı Soyer ile ikinci bir toplantı yapıldı ve yürütme 
kurulu oluşturuldu. Yürütme Kurulu’nda İZVAK 
Başkanı Ali Erten, Başkan Yardımcısı Ercan Korkmaz, 
Başkan Vekili Fatih Tanfer, İzmir Büyükşehir Belerdiyesi 
Gençlik ve Spor Hizmetleri Dairesi Başkanı Hakan 
Orhunbilge, Spor Sosyoloğu Prof.Dr. Ahmet Talimciler, 
Spor Psikoloğu Dr.Seren Akıncı Özdurulmuş, Spor 
İletişimi Uzmanı Özgür Özgürengin, Sporda Şiddetle 
Mücadele konusunda çalışmaları ile tanınan gazeteci 
Hakan Can, Medya İlişkileri Uzmanı Ali Ergöçmez ve 
İZVAK Yönetim Kurulu Üyesi Hasan Ercazip yer aldı.
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İZMİR KULÜPLERİ
EBEDİ DOSTTUR
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç Soyer,
Göztepe-Altay maçında yaşananların ardından
iki camianın önde gelen isimleri ve İZVAK
yöneticileriyle buluştu.



İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç Soyer, 
Göztepe ile Altay maçında yaşanan üzücü durumun 
ardından kulüp yöneticileri ve İZVAK heyetiyle toplantı 
yaptı. Göztepe eski başkanı Mehmet Sepil ve Altay 
Başkanı Ayhan Dündar’ın yer aldığı zirveye, Karşıyaka 
Başkanı Turgay Büyükkarcı, İzmir Spor Kulüpleri Birliği 
Vakfı (İZVAK) Başkan Yardımcısı Fatih Tanfer ve 
Yönetim Kurulu Üyesi Turhan Gürsel Urhan ile İzmir 
Büyükşehir Belediyesi Gençlik ve Spor Hizmetleri 
Dairesi Başkanı Hakan Orhunbilge de eşlik etti. “İzmir 
kulüpleri arasında ezeli rekabet değil ebedi dostluk 
var” vurgusu yapan Başkan Soyer, Hepimiz, gönül 
verdiğimiz renklerin sevdalısıyız. Yaşadığımız münferit 
ancak ders alınması gereken iki olay, İzmir kulüpleri 
arasında yüz yıldır devam eden dostluğu asla 
zedelemez aksine güçlendirir. İzmirdeki spor kulüpleri 
başkanları, futbolcuları ve aileleriyle büyük bir 
organizasyonda buluşmak ve kardeşliğimizi 
pekiştirmek istiyoruz” dedi.

“HER TÜRLÜ FEDAKARLIĞA HAZIRIM”
Derbide yaşanan durumun son derece üzücü 
olduğunu ifade eden Başkan Tunç Soyer, “Her iki 
camianın yönetici ve taraftarlarının sağduyusu, sporun 
centilmenlik ve kardeşlik olduğunun hatırlanmasını 
sağlayacak. Buna bizler de destek vereceğiz. Ben 
Büyükşehir Belediye Başkanı olarak her türlü 
fedakarlığı yapmaya, kardeşliği tekrar göstermeye 
hazırım. Bu yaşanan olayı hafızalardan silmek için 
İzmir’deki spor kulüpleri başkanları, futbolcuları ve 
aileleriyle büyük bir organizasyonda buluşmak ve 
kardeşliğimizi pekiştirmek istiyoruz” diye konuştu.
Kulüp başkanları ve İZVAK Yönetim kurulu üyeleri de 
futbol ailesi olarak her zaman dostluktan ve 
kardeşlikten yana olduklarını belirtti. İzmir kulüpleri 
Büyükşehir Belediyesi önderliğinde ortak buluşma 
projesi hazırlayacak ve önümüzdeki günlerde 
camiaları ile paylaşarak hayata geçirecek.
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İZMİR KULÜPLERİ
KOL KOLA, OMUZ OMUZA
İzmir'in İZVAK üyesi kulüpleri, Türkiye Futbol Federasyonu Başkanı Mehmet 
Büyükekşi’nin ziyaretinde örnek bir görüntü sergiledi. 
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İZMİR Spor Kulüpler Birliği Vakfı (İZVAK), Göztepe 
–Altay maçında yaşanan olaylarla ilişkili olarak bir dizi 
ziyaret için İzmir'e gelen Türkiye Futbol Federasyonu 
Başkanı Mehmet Büyükekşi ve Federasyon yöneticile-
rini ağırlarken, ortaya İzmir'e gerçekten yakışan bir güç 
birliği görüntüsü ortaya çıktı. 
 
İzmir Ticaret Odası (İTO) ev sahipliğinde gerçekleştiri-
len toplantıya Türkiye Futbol Federasyonu Başkanı 
Mehmet Büyükekşi’nin yanı sıra Başkan Vekili Nüket 
Küçükel Ezberci, Yönetim Kurulu Üyeleri Müslüm 
Özmen ve Talat Papatya ile birlikte, İZVAK Yönetim 
Kurulu Başkanı Ali Erten ve Yönetim Kurulu üyeleri, 
İzmir Ticaret Odası adına Başkan Yardımcısı Emre 
Kızılgüneşler, Göztepe A.Ş. Yönetim Kurulu Üyesi 
Mehmet Sepil, Altay Başkanı Ayhan Dündar, Altınordu 
İdari Direktörü Barış Ertosun, Menemen FK Başkanı 
Bahri Ekmekçioğlu, Ekmas Sportif Faaliyetler CEO'su 
Barış Orhunbilge, Bucaspor1928 Başkan Vekili Mehmet 
Sevinç, Karşıyaka Spor Kulübü Başkanı Turgay Büyük-
karcı, TÜRFAD İzmir Şube Başkanı Bahri Vreskala ve 
İZVAK’ın Danışma Kurulu Üyeleri yer aldı. 
 
“ŞİMDİ DAHA ÇOK KOL KOLA OLACAĞIZ”
Pazar günü oynanan Göztepe-Altay karşılaşmasında 
İzmir'de istenmeyen olayların gerçekleştiğini, ancak 
İzmir olarak yine kol kola vererek bütün olumsuzlukla-
rın üstesinden geleceklerini söyleyen İZVAK Başkanı 
Ali Erten, 
 
“Türkiye Futbol Federasyonu Başkanı Sayın Mehmet 
Büyükekşi'nin ziyareti daha önceden çok daha farklı 
bir şekilde planlanmıştı. Ancak Fatih Terim'in annesinin 
vefatı ve Göztepe-Altay maçında yaşanan, maalesef 
büyük üzüntü duyduğumuz olaylar sonrasında ziyaret 
bir hafta gecikmeli gerçekleşti. İzmir, Türkiye’de futbo-
lun ilk oynandığı şehirdir. Ne mutlu bize ki, şanlı tarihle-
ri ile ortalama yüz yaşında kulüplere sahibiz. Şehrimi-
zin ve insanımızın genetiğinde var olan fair-play 
ruhunu daima canlı tutuyoruz. Bu toprakların tarihin-
den gelen derin bir futbol kültürümüz var. Aramıza 
nifak sokmak isteyenler hep oldu, bundan sonra da 
olacaktır. Ama bu bizim duruşumuzu ve el ele, omuz 
omuza yürüyüşümüzü değiştirmeyecek. Futbolda iyi 
örneklerin çoğalması ve bu konuda İzmir olarak yol 

gösterici olma sevdamızdan vazgeçmeyeceğiz. Takım-
larımız sahada rakip, ama saha dışında her zaman, her 
ortamda beraberiz. Arkadaşız, dostuz, kardeşiz, aynı 
şehri, aynı mahalleleri, aynı sokakları paylaşıyoruz. 
Yaşanan son olay hepimizi çok üzdü. Sporcu ve 
taraftarımıza, değerli ailelerine, olaydan etkilenen 
herkese geçmiş olsun dileklerimizi iletiyoruz. İstenme-
yen olaylar yaşansa da İzmir takımları adına bugün 
burada olduğu gibi her zaman yan yana omuz omuza-
yız. Federasyonumuz, yöneticilerimiz ve tüm futbol 
ailesi fiziken veya gönül birliği içinde bizimle. Son 
yaşanan olaydan hepimiz bir ders çıkaracağız. İzmir'in 
en üst kademesinden itibaren bu olayın takibindeyiz. 
Bu yoldan asla vazgeçmeyeceğiz ve pes etmeyeceğiz, 
inandığımız yolda ilerleyeceğiz. Futbolu güzelleştire-
rek yaşadığımız topluma hizmet etmek adına İzmir 
kulüpleri olarak elimizden geleni hep beraber yapaca-
ğız. Bütün İzmir kulüpleri her zaman yan yana kol kola 
oldu. Şimdi ve bundan sonra daha çok kol kola olaca-
ğız. Bu bir yol kazası, ancak bunu her zaman iyileştir-
meye ve üstesinden gelmeye de hazırız” dedi. 
 
“İZMİR, BENİM İÇİN ÇOK ÖNEMLİ. TEKRAR GELECE-
ĞİM…” 
İzmir kulüplerinin kendi aralarındaki örnek iş birliği ve 
dayanışmasından son derece mutlu olduğunu dile 
getiren Türkiye Futbol Federasyonu Başkanı Mehmet 
Büyükekşi, 
 
“İzmir benim için her yönü ile çok önemli bir şehir. 
Burada çok güzel dostlarım, dostluklarım ve gönül 
bağım var. İzmir'de gerçekleşen istemediğimiz olayla-
rın ardından Göztepe ve Altay kulüp başkanları birleş-
tirici mesajlar verdi. Kulüp başkanları ve şehrin futbol 
temsilcileri olan sizlerle bugün burada aynı amaç için 
bir aradayız. Ve bu amaç dostluk kardeşlik içinde 
futbolu daha yukarılara taşımak. Tek dileğimiz böyle 
olayların tekrar yaşanmaması. İzmir'de 100 yılı aşan 
kulüplerimiz var. Bu çok önemli bir değer. Normal 
ziyaret programımda kulüplerimizi ve özellikle altyapı 
tesislerimizi görmeyi ve geliştirmek için neler yapabi-
leceğimizi konuşacaktık. Ancak bilinen zorunlu sebep-
lerle programımızı değiştirmek zorunda kaldık. En kıza 
zamanda tekrar İzmir’e gelip bütün kulüplerimizi 
yerinde ziyaret edeceğim” diye konuştu. 



İzmir'in profesyonel futbol kulüplerinin başkan ve temsilcileri, İzmir 
Spor Kulüpleri Birliği Vakfı'nın (İZVAK) öncülüğünde, Türkiye 
Futbol Federasyonu Başkanı Mehmet Büyükekşi'yi özel davetli 
olarak ziyaret etti. Büyükekşi, seçim öncesi İzmir'e gelerek 
İZVAK’ta kulüp başkanları ve İZVAK Yönetimi ile buluşup projeleri 
hakkında bilgilendirme yapmıştı. Aynı zamanda İZVAK Başkan 
Vekili olan TFF Yönetim Kurulu Üyesi Talat Papatya’nın da eşlik 
ettiği ziyarete İZVAK Yönetim Kurulu da katıldı. 
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İzmir'in profesyonel futbol kulüplerinin başkan 
ve temsilcileri, İzmir Spor Kulüpleri Birliği 
Vakfı'nın (İZVAK) öncülüğünde, Türkiye Futbol 
Federasyonu Başkanı Mehmet Büyükekşi'yi özel 
davetli olarak ziyaret etti.

TFF'NİN KONUĞU
"İZMİR"
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İzmir'e geldiğinde kulüpler arasındaki güç birliği, iş 
birliği ve dayanışmadan çok etkilendiğini vurgulayan 
TFF Başkanı Büyükekşi, yakın bir tarihte tekrar İzmir’e 
gelerek İZVAK ve kulüp başkanları ile tekrar buluşaca-
ğını ve yerinde incelemelerle birlikte daha kapsamlı 
çalışmalar yapacağını açıkladı.  Yaklaşık 1,5 saat süren 
toplantıda Başkan Büyükekşi, İZVAK Başkanı Ali 
Erten’den başlayarak kulüp başkan ve temsilcilerine 
tek tek söz verdi, isteklerini öğrenip, organizasyonları, 
hedefleri ve yapılanmaları hakkında da bilgiler aldı. 

İZVAK Başkanı Ali Erten, Türkiye’de futbolun ilk oynan-
dığı şehir olan İzmir’in ortalama yüz yaşındaki kulüpleri 
ile birlikte derin bir futbol kültürüne sahip olduğunu, 
zaman içerisinde sahada rekabet devam ederken, saha 
dışında iş birliği ve dayanışma ortamı geliştirdiklerini 
belirterek, "Değerli kulüp başkanlarımızla el ele vererek 
böyle bir dönemin öncülüğünü yapmak gurur verici. 
Sayın Federasyon Başkanımıza İzmir'e verdiği değer 
ve yoğun çabaları için çok teşekkür ederiz. En kısa 

sürede kendisini İzmir’de konuk etmekten mutluluk 
duyacağız" diye konuştu.

İzmir’e geldiğinde kulüp başkanlarına yaptığı sunum-
da, yönetim kurulunda İzmir’in temsil edilmesi dahil 
olmak üzere vadettiklerinin tamamını çok kısa sürede 
hayata geçirdiklerini belirten Büyükekşi; “Ancak daha 
yapılacak çok işimiz var. Birlikte çalışma kültürüne ve 
bunun başarı getirdiğine her zaman inandım. Kulüple-
rimize kaynak yaratmak için çeşitli projeler üzerinde 
çalışıyoruz. Yakın zamanda İzmir’e gelip İzmir kulüple-
rinin çalışmalarını, özellikle tesisleşme ve altyapı 
çalışmalarını yerinde görmek istiyorum. Bu çalışmalara 
daha fazla katkıyı nasıl sağlarız, nasıl daha faydalı 
oluruz, bunları birlikte değerlendireceğiz.“dedi.
Erten, ziyaret sonunda TFF Başkanı Büyükekşi'ye 
üzerinde İzmir kulüplerinin formalarının kesitlerinden 
oluşan özel bir çerçeve armağan etti. Büyükekşi de 
tüm katılımcılara, üzerlerinde isimlerinin yer aldığı Milli 
Takım forması verdi.
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ALKIŞLANACAK
KAMPANYA
İZVAK çatısı altındaki profesyonel İzmir kulüpleri, 
Cumhuriyet Kadınları Derneği’nin uyuşturucuya 
karşı verdiği mücadeleye destek olarak farkındalık 
kampanyasına katıldı.
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İçişleri Bakanlığı Sivil Toplumla İlişkiler Genel 
Müdürlüğü, İzmir Emniyet Müdürlüğü, İzmir Spor 
Kulüpleri Birliği Vakfı (İZVAK) ve Cumhuriyet Kadınları 
Derneği, 1-7 Mart tarihleri arasındaki Yeşilay 
Haftası’nda örnek bir projeye imza attı. Aileleri ve 
gençleri uyuşturucu kullanımına karşı bilinçlendirme 
kampanyasında İZVAK çatısı altındaki kulüplerimiz el 
ele verdi, maçlara “En İyi Narkotik Polisi Annedir. 
Uyuşturucuya Karşı Anneler Hareketi” pankartlarıyla 
çıktı, tribünlere bilgilendirmeler asıldı.
 
Sahaya pankartlarla çıkan ve tribünlerini bu anlamlı 
kampanyaya açan tüm İzmir kulüplerine teşekkür eden 
İZVAK Başkanı Ali Erten, “Kulüplerimizle böylesine 
anlamlı bir projede el ele verdiğimiz için çok mutluyuz. 
Spor, gençlerimizi tüm kötü alışkanlıklardan 
uzaklaştırmak için en önemli araç. Uyuşturucu ile 
mücadele konusunda farkındalık yaratmak için büyük 
çaba harcayan Cumhuriyet Kadınları Derneği ve 
Anneler Hareketi’ne, destek veren İçişleri Bakanlığı’na 
ve İzmir Emniyet Müdürü’müz Sayın Mehmet Şahne’ye 
teşekkür ederiz. İzmir kulüpleri olarak bir kez daha 
farkımızı gösterdik” dedi.

“Uyuşturucuya Karşı Anneler Hareketi” kampanyasının 
çok önemli bir adımını attıklarını belirten Cumhuriyet 
Kadınları Derneği Genel Merkez Yönetim Kurulu Üyesi 
Işıl Çetin, "Geleceğimizi ve gençliğimizi tehdit eden en 
önemli sorunlardan biri olan uyuşturucu madde 
kullanımını önlemede anne ve ailenin büyük gücü var. 
Bu gücü harekete geçirmek ve çocuklarımızı korumak 
istiyoruz. Güçlü aile bağları ve güven duygusu 
uyuşturuculara karşı en değerli kalkandır” diye 
konuştu.
 
Sporun birleştirici gücüne inandıklarını da ifade eden 
Çetin, “Cumhuriyet Kadınları Derneği olarak 
başlattığımız “Uyuşturucuya Karşı Anneler Hareketi” 
projemizde sporun birleştirici gücünü gördük. 
Projemizde bizlere destek olan başta İçişleri 
Bakanlığı’mız ve İzmir Emniyet Müdürü’müz Mehmet 
Şahne olmak üzere, İZVAK’a, güzel İzmir'imizin futbol 
kulüplerine, değerli futbolcularımıza ve tüm 
taraftarlarımıza teşekkür ederiz. Anneler Hareketi’ne 
katılın, çocukların sağlığı için öne atılın" yorumu yaptı.
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UYUŞTURUCUYA KARŞI
SPORUN GÜCÜ
İçişleri Bakanlığı, İzmir Emniyet Müdürlüğü ve Cumhuriyet 
Kadınları Derneği ile el ele verip Yeşilay Haftası’nda çok önemli 
bir sosyal sorumluluk projesini hayata geçirdik.



İçişleri Bakanlığı Sivil Toplumla İlişkiler Genel 
Müdürlüğü, İzmir Emniyet Müdürlüğü ve 
Cumhuriyet Kadınları Derneği ile birlikte Yeşilay 
Haftası’nda uyuşturucuya karşı aileleri ve gençleri 
bilinçlendirme kampanyası yapan İzmir Spor 
Kulüpleri Birliği Vakfı (İZVAK), İzmir Emniyet 
Müdürlüğü ile birlikte bunu sürdürülebilir hale 
getiriyor. 

ŞAHNE :  “SPORUN KİTLESEL GÜCÜNÜ ÇOK 
ÖMENSİYORUZ”
Vakıf Merkezinde İZVAK yönetimini ziyaret eden 
İzmir Emniyet Müdürü Mehmet Şahne, “Şehrin 
güven ve huzuru için etkin denetimler ve çalışmalar 
yapıyoruz. Sporun kitlesel ve evrensel gücünü çok 
önemsiyoruz. Daha fazla çocuğumuza spor yapma 
imkanı yaratarak onları kötü alışkanlıklardan uzak 
tutabiliriz. Bunun için tüm imkanları seferber 
etmeliyiz. Kulüplerimiz;  ailelerimize, çocuk ve 
gençlerimize ulaşmada bizim en çok 
önemsediğimiz kurumlarımız. Kulüplerimizin çok 
daha fazla sorumluluk almaları için birlikte 
çalışmalıyız. Bu anlamda İZVAK aracılığı ile 
kulüplerimizle iş birliği yapmaya devam edeceğiz.” 
dedi.

ERTEN : “BU KONU, EN ÖNEMLİ SOSYAL 
SORUMLULUĞUMUZ”
Şahne'yi konuk etmekten büyük onur duyduklarını 
belirten İZVAK Başkanı Ali Erten ise “Yeşilay 
Haftası’nda çok güzel örnek bir iş birliği 
gerçekleştirdik. Önümüzdeki dönemde yeni 
sezonun tamamını kapsayacak şekilde 
çalışmalarımızı devam ettirme konusunda fikir 
birliğimiz var. Tüm sezona yayılacak şekilde 
projenin içeriğini en kısa sürede oluşturup 
çalışmalara başlayacağız. Sayın Müdürümüzün, 
İzmir'e göreve geldiği günden bu yana, gerek 
bizlerle ve gerekse spor kulüplerimizle çok iyi bir 
iletişimi var. İlerleyen dönemde uyuşturucu ile 
mücadele kapsamında yine İZVAK çatısı altındaki 
kulüplerimiz ve Emniyetimiz ile el ele vererek  
projeler üreteceğiz. Bu görevi, en önemli bir sosyal 
sorumluluklarımızdan biri olarak değerlendiriyoruz” 
diye konuştu.

Şahne’nin ziyaretine İZVAK  Başkan Vekili Talat 
Papatya, Başkan Yardımcıları Ercan Korkmaz ve 
Fatih Tanfer, Yönetim Kurulu Üyeleri Sinan 
Bezircilioğlu, Suavi Yardımoğlu, Engin Kurt, Hüseyin 
Cem Zeren ve Hakan Düzdemir katıldı. Şahne, 
Başkan Erten'e plaket verirken, Başkan Erten ise 
kendisine, üzerinde İzmir kulüplerinin armalarının 
yer aldığı bir flama takdim etti. 
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TRİBATON
İZMİR KULÜPLERİNE
DESTEK OLACAK
Sporun ve sporcunun yeni sosyal medyası Tribation ile
İzmir kulüpleri arasında İZVAK öncülüğünde
iş birliği anlaşması imzalandı.
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SPORUN ve sporcunun tüm dünyada sosyal 
medyadaki buluşma adresi Tribation’un basın 
lansmanı İzmir Tarihi Havagazı Fabrikası’nda yapıldı. 
İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı (İZVAK) Yönetim 
Kurulu adına Başkan Ali Erten, Tribation CEO’su 
Y.Timur Toramanoğlu, World17 CEO’su Adam Even 
Garipoğl’nun ev sahipliği yaptığı tanıtıma İzmir 
Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Dilek Gappi, TSYD İzmir 
Şubesi Başkanı Bahri Okumuş, Göztepe Başkan Vekili 
Talat Papatya, Altay Yüksek Divan Kurulu Başkanı 
Sabri Sevenoğlu, Altınordu Spor Kulübü Derneği 
Başkanı Sinan Bezircilioğlu ve çok sayıda basın 
mensubu katıldı. 

Tribation’un üç yıllık kullanıcı hedefinin 300 milyon kişi 
olarak açıklandığı toplantının açılış konuşmasını İZVAK 
Başkanı Erten “İletişim tüm dünyada yeni bir dönem ve 
gelir modeli yarattı. Tribation’un global hisselerinin 
yüzde 3’ü, İZVAK üzerinden İzmir kulüplerine 
dağıtılacak. Bu, bugünden yarına gerçekleşecek bir 
durum değil. Uzun soluklu, kalıcı ve sürekli artar bir 
gelir modeli. İlklerin kenti İzmir, İZVAK’ın getirdiği iş 
birliği ve güç birliği ile çok önemli bir projeye başlıyor” 
dedi.

Projenin ilk teklif edildiği kulüp olan Göztepe’ye 
teşekkür eden Erten, “Tribation ve Wordl17’den ilk 
teklif Göztepe’ye gelmesine rağmen projeye tüm İzmir 
kulüplerini katmak için İZVAK ile ortak hareket etti. Bu 
durum bizleri daha da gururlandırdı, ne kadar çok yol 
aldığımızı ve ne kadar doğru bir iş yaptığımızı bir kez 
daha gördük. Tribation, sporun içindeki tüm aktörlere 
fırsat ve kaynak yaratırken, gelişimlerini destekleyecek, 
bir yandan da kulüplerimiz maddi kazanç sağlayacak” 
diye konuştu.

Tribation CEO’su Y.Timur Mollaoğlu, 2018’de başlayan 
projenin dört yılda geliştirildiğini belirterek, “Dünyada 
artık en önemli şey network. Tribation, sporun 

içerisinde yer alan herkesi tek bir sosyal medya 
platformunda toplayacak.  Projeye İzmir’den 
başlayarak çok doğru bir tercih yaptık. Bu açıdan 
İZVAK’a çok teşekkür ederiz. 48 dil seçeneği bulunan 
Tribation, yakın gelecekte dev bir platforma 
dönüşecek. Yıllar sonra bunu Tarihi Havagazı 
Fabrikası’nda başlatmamız çok konuşulacak” yorumu 
yaptı. 

Tribation’u yatırım yapan Wordl17 CEO’su Adam Evren 
Garipoğlu, Tribaton’un üç yılda 300 milyon kullanıcıya 
ulaşmayı hedeflediği vurgulayarak, “World17 olarak 
Tribation’u çok değeri buluyoruz. Marka, fırsat 
eşitsizliğini engelleyerek, menajerlerin organizasyonu-
na zarar vermeden, gelişmemiş bir yerde veya gelişmiş 
ancak arkasında kimsenin olmadığı yerlerdeki 
profesyonel sporculara ulaşılmasını sağlayacak. 
Amacımız küresel spor camiasının merkezi olmak” 
dedi.
Garipoğlu, Tribation’un gelir modelini ve bunun İzmir 
kulüplerine nasıl aktarılacağı konusunu da 
özetmeyerek, “Kulüpler bu noktada iki fraklı gelir elde 
edecek. Uygulamayı indiren her kişi, eğer bir İzmir 
kulübünü seçtiyse buradan kulübe bir kaynak gidecek. 
Diğer yandan Tribation’u global marka değerinin 
yüzde 3’ü İZVAK üzerinden yine İzmir kulüplerine 
aktarılacak. Sistem ne kadar büyürse kulüpler o kadar 
büyük ve kalcı gelirlerin sahibi olacak” diye konuştu. 

Göztepe Başkan Vekili Talat Papatya, Altay Yüksek 
Divan Kurulu Başkanı Sabri Sevenoğlu, Altınordu Spor 
Kulübü Derneği Başkanı Sinan Bezircilioğlu da projeyi 
desteklerini ifade ederken, İzmir Gazeteciler Cemiyeti 
Başkanı Dilek Gappi’nin “Biz de İGC olarak uluslararası 
iki proje yürütüyoruz. Dar kalıpların dışına çıkıyoruz. 
Sorunları birbirimize anlatarak çözemeyiz. Triation bu 
açıdan bir çıkış noktası olarak. Hepimiz dijital çağa 
ayak uydurmak zorundayız” vurgusu büyük alkış aldı. 
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İZMİR BÜYÜKŞEHİR
BELEDİYESİ’NDEN
30 MİLYON TL DESTEK SÖZÜ
İZVAK çatısı altındaki İzmir kulüplerine iki sezonda toplam
28 milyon TL’lik reklam desteği sağlayan İzmir Büyükşehir Belediyesi,
2022 yılında 30 milyon TL daha kaynak aktaracağını açıkladı.



43

Pandeminin getirdiği ağır şartlara rağmen son iki yılda 
İzmir'in tanıtımına yönelik reklamlar karşılığında İzmir 
Spor Kulüpleri Birliği Vakfı (İZVAK) çatısı altındaki 
profesyonel kulüplere 28 milyon TL’lik destek veren 
İzmir Büyükşehir Belediyesi, yeni dönemde 30 milyon 
TL daha katkı sağlayacak. Başkan Soyer, “Kentimizin 
en önemli tarihi mirasları olan kulüplerimize sahip 
çıkmak görevimiz” dedi.

Kararın paylaşıldığı toplantıya İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı Tunç Soyer, Genel Sekreter 
Yardımcısı Ertuğrul Tugay, Gençlik ve Spor Hizmetleri 
Dairesi Başkanı Hakan Orhunbilge, İZVAK Başkanı Ali 
Erten, Göztepe ve İZVAK Başkan Vekili Talat Papatya, 
İZVAK Başkan Yardımcısı Fatih Tanfer, Altay Başkanı 
Özgür Ekmekçioğlu, Altınordu Başkanı Seyit Mehmet 
Özkan, Menemenspor Onursal Başkanı Tahir Şahin, 
Bucaspor1928 Asbaşkanı Mehmet Sevinç, Karşıyaka 
Başkanı Turgay Büyükkarcı, Bergama Belediyespor 
Başkan Vekili Şerif Topal ve İzmirspor Başkanı Nedim 
Topaloğlu katıldı.

KULÜPLERİMİZ, TANITIM AÇISINDAN ÇOK ÖNEMLİ
İzmir kulüplerinin son iki sezonda kentin tanıtımında 
önemli bir misyon üstlendiğinin altını çizen Başkan 
Tunç Soyer “İzmir’i sadece ülkemizin değil Avrupa’nın 
spor ve gençlik kenti yapma misyonunu çok 

önemsiyorum. Maratonİzmir başta olmak üzere 
düzenlediğimiz uluslararası, ulusal ve yerel 
organizasyonlar ile bir rotaya oturduk. İzmir özellikle 
plaj ve su sporlarında artık merkez konumuna yükseldi. 
Sadece spor değil tarım, sanat ve kültürde de İzmir 
farkını ortaya koyan projeleri birer birer hayata 
geçiriyoruz. Şimdi de İZVAK, kulüplerimiz ve İzmir'de 
sporla ilgili faaliyet gösteren ilgili tüm kurum ve STK'lar 
ile el ele verip kentimizin spor politikasını 
belirleyeceğiz. Sporun kılcal damarları olan amatör 
spor kulüplerimize olan desteğimizi de artırarak 
devam ettireceğiz” diye konuştu.

ERTEN’DEN BAŞKAN SOYER’E TEŞEKKÜR 
İZVAK Başkanı Ali Erten Soyer’e teşekkür ederek, 
“Kulüplerimiz, zorlu pandemi döneminin getirdiği ağır 
ekonomik koşullarda olağanüstü bir mücadele 
veriyorlar. İzmir Büyükşehir Belediyemizin sağlayacağı 
30 milyon TL’lik reklam desteği, onbinlerce 
çocuğumuza ve gencimize spor yaptırarak toplumsal 
görevlerini eksiksiz yerine getiren kulüplerimiz için çok 
değerli. Belediyemize, Başkanımız Tunç Soyer ve tüm 
ekibine, destek veren herkese teşekkür ederiz. 
Kulüplerimiz, İZVAK ve İzmir Büyükşehir Belediyesi 
ortak hareket ederek hazırladığımız eylem planı ile 
şehrimizin tanıtımına katkıda bulunacağız” diye 
konuştu.
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İZVAK’A
İKİ ÖDÜL DAHA
Vakfımız Homeros Ödülü’ne layık bulunurken 
yönetim kurulu üyemiz Doğan Mutlu da 
TÜRFAD tarafında ödüllendirildi.

İzmir futbolu adına yaptığı çalışmalar için Türkiye Spor 
Yazarları Derneği (TSYD) İzmir Şubesi ve Türkiye Futbol 
Adamları Derneği tarafından daha önce iki kez ödüle layık 
bulunan Vakfımız ve yöneticileri, 2022 yılında iki ödül daha 
aldı. “Bizim İzmir” dergisi ve yayın ailesinin her yıl 
düzenlediği “Homeros Ödülleri” kapsamımdaki “Spora Katkı 
Ödülü” İZVAK YÖNETİM KURULU”muza verildi. Ödülü, 
Yönetim Kurulu Başkanımız Ali Erten ve Yönetim Kurulu 
Üyemiz Engin Kurt birlikte aldı. Türkiye Futbol Adamları 
Derneği’nden (TÜRFAD) ise “İnsanlar Yaşarken de 
Anılmalıdır -2022 Yılı Ödülleri” kapsamında bir ödüle daha 
layık bulunduk. Göztepe’mizi temsilen yönetim kurulumuzda 
yer alan Doğan Mutlu, Türk ve İzmir sporuna uzun yıllardır 
verdiği hizmet ve katkı nedeniyle “Spora Hizmet Ödülü” ile 
ödüllendirildi.

Bu ödülleri almamızda yol arkadaşlığı yaptığımız tüm 
paydaşlarımıza, kulüplerimize, kulüp yönetimlerimize, 
gönüllülerimize, destek ve emek veren herkese teşekkür 
ederiz.
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KÖŞGER VE ŞAHNE’YE
ZİYARET
İZVAK Başkan Vekili ve TFF Yönetim Kurulu 
Üyesi Talat Papatya ile İZVAK Başkanı Ali Erten, 
Valimiz Yavuz Selim Köşger ve Emniyet 
Müdürümüz Mehmet Şahne’yi ziyaret etti.

İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı (İZVAK) Başkan ve Başkan 
Vekilliği görevlerini 6 yıldır sürdüren, Türkiye Futbol 
Federasyonu (TFF) Yönetim Kurulu Üyesi Talat Papatya ve 
Fair-Play ve Sosyal Sorumluluk Kurulu Üyesi Ali Erten, İzmir 
Valisi Yavuz Selim Köşger ve İzmir İl Emniyet Müdürü 
Mehmet Şahne’ye milli takım forması hediye etti. TFF’nin 
çalışmaları ve İzmir’de hayata geçirmeyi planladığı bazı 
projeler konusunda Köşger ve Şahne’ye bilgi sunan Papatya 
ve Erten, “Sayın Valimize ve emniyet müdürümüze, Türkiye 
Futbol Federasyonu bünyesindeki çalışmalarımız hakkında 
bilgi sunduk. Karşılıklı fikir alış verişinde bulunduk. Çok 
değerli önerilerini ve desteklerini aldık. Valimiz ve emniyet 
müdürümüz, spora bakış açılarıyla kentimiz için önemli bir 
şans. Ziyaretlerimiz sürecek. İzmir’in kent yöneticileri, 
odalarımız, spor adamlarımız ve kent dinamiklerimiz ile 
görüşmelerimize devam edeceğiz. Kulüplerimizle zaten iç 
içeyiz. Oluşacak fikirleri ve önerileri, İZVAK bünyesindeki 
yönetici arkadaşlarımız, şehrimizin TFF’deki diğer 
temsilcileri, kulüplerimiz ve TFF yönetim organlarında 
değerlendireceğiz ve geliştireceğiz. Ortak akıl ile kentimize 
ve asırlık kulüplerimize daha fazla imkan ve katkı sağlamaya 
çalışacağız” dedi
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Profesyonel liglerde yer alan İzmir kulüplerinin başkan 
ve yöneticileri, İzmir Spor Kulüpler Birliği Vakfı (İZVAK) 
organizasyonunda , spor medyasının duayen 
gazetecileri ve temsilcileriyle bir araya geldi. İzmir 
Ticaret Odası  (İZTO) ev sahipliğinde gerçekleştirilen 
toplantıya İZVAK Yönetim Kurulu Başkanı Ali Erten ve 
Yönetim Kurulu Üyeleri ile birlikte Göztepe'nin yeni 
yabancı yatırımcıları Sport Republic şirketi 
sahiplerinden ve Göztepe A.Ş. nin Yönetim Kurulu 
Başkanı Rasmus Ankersen ve Yönetim Kurulu Üyesi 
Mehmet Sepil , Futbol Federasyonu Yönetim Kurulu 
Üyesi Talat Papatya, Altay Başkanı Ayhan Dündar, 
Altınordu İdari Direktörü Barış Ertosun, Menemen FK 
Başkanı Bahri Ekmekçioğlu, Ekmas Sportif Faaliyetler 
CEO'su ve Bergama Belediyespor Başkanı Barış 
Orhunbilge, TSYD İzmir Şubesi Başkanı Bahri Okumuş, 
TÜRFAD İzmir Şube Başkanı Bahri Vreskala ile birlikte 
gazete temsilcileri, spor yazarları ve medya temsilcileri 
katıldı.

ERTEN : “TÜRKİYE’YE ÖRNEK BİR YAPIYIZ”
100 yılı aşan şanlı tarihleri ile İzmir kulüplerinin 
kentimizin en değerli markaları olduğunu, bunun 
bilincinde ve sorumluluğunun farkında olduklarını 
belirten İZVAK Yönetim Kurulu Başkanı Ali Erten, “Hiç 
bir şehirde olmayan örnek bir birlikteliğimiz var. 
Sahada rakip olan kulüplerimiz saha dışında işbirliği ve 
dayanışma içerisinde hareket edebiliyorlar. Bu konuda 
tüm Türkiye’de örnek oluşturuyoruz. İzmir’imizde 
bunu hep beraber el ele vererek başardık. Destek olan 
herkese çok teşekkür ederiz. Bunu daha çok 
geliştirmek için çaba harcıyoruz ve harcayacağız. Daha 
güçlü bir İzmir yaratmak istiyoruz. İzmir’imize ve Türk 
futboluna, gençlerimize inanarak, güvenerek 
Göztepe’miz vasıtası ile Türk futboluna yatırım yapan 
Rasmus Ankersen’e de teşekkür ediyoruz, hoş geldiniz 
diyoruz. Daima yanında olacağız.” dedi. Daha sonra 
kulüp başkanları söz alarak kendi kulüpleri hakkında 
bilgi verdiler.

GELENEKSEL
MEDYA BULUŞMASINI
GERÇEKLEŞTİRDİK
İZVAK, her yıl düzenlediği medya buluşmasında spor basını temsilcileri ile kulüp 
yönetimlerini bir kez daha bir araya getirdi.
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“İZMİR’E YAKIŞACAK BİR YATIRIM YAPIYORUZ”
Ekmas Sportif Faaliyetler CEO'su Barış Orhunbilge, 1 
Ağustos ayından itibaren Menemen Belediyespor ve 
Bergama Belediyespor'u almak için yola çıktıklarını 
belirterek, “1 aylık sürede iki kulübün idari, teknik ve 
transfer sürecini yönettik. Taşınmaz ve buna benzer 
işleri de yaptık. İzmir'e yakışacak bir yatırım yapıyoruz. 
Ve Menemen'de bu süreci tamamladık. 29 Eylül'de de 
Bergama FK'nın da işlemleri tamamlandı. Yakın 
zamanda yeni ismimizle Bergama’da da bu yola 
çıkıyoruz” dedi. Menemen FK Başkanı Bahri 
Ekmekçioğlu ise “Ekmas Grubu olarak sportif 
yatırımlara başladık. Takımımızı hızlı bir şekilde 
Afyon'daki götürdük. Lige hızlı bir giriş yaptık. Şuan iyi 
durumdayız. İdari anlamda hem yeşil sahada hem de 
yeşil sahanın dışında etkinlikler yapıyoruz. “Eko 
Menemen” projemizle Haziran ayının sonuna kadar 
diğer sosyal projelerimize yola devam edeceğiz. 
İlerleyen zamanlarda da kadın voleybola yatırım 
yapmayı planlıyoruz” diye konuştu.

ERTOSUN : “MİSYONUMUZA DEVAM EDİYORUZ”
Her zaman olduğu gibi enerji ve heyecanla temel 
misyonumuz doğrultusunda yolumuza devam 
ediyoruz diyen Altınordu İdari Direktörü Barış Ertosun, 
“Göztepe Kulübü'nün yeni yönetim ve oluşumuna 
başarı diliyoruz. İzmirliler olarak onların her zaman 
yanındayız” ifadelerini kullandı.

ALTAY İÇİN “UMUT SEZONU
Transfer yasağı nedeniyle geçtiğimiz sezondaki 
kadroda yer alan futbolcularla yola devam ettiklerini 
ifade eden Altay Başkanı Ayhan Dündar, “Sezon 
başında geçmiş dönemden gelen futbolcularımızın 
takıma geç katılmasından dolayı iyi sonuçlar alamadık. 
Ancak toparlanma sürecindeyiz. Amatör şubelerde de 
elimizden gelen çabayı göstermeye devam 
ediyoruz.Kadın futbolunda da Süper Ligde yer 
alıyoruz. Daha önce altyapılarda mücadele bu sezon, 
voleybolda genç oyuncularımızla Voleybol 2 Ligi'nde 
yer alıyoruz. Biz, bu sezona “Umut Sezonu” adını 
verdik ve çok zor bir sezon olacak. İnşallah bu liglerde 
uzunca yıllar kalacak bir yapı sağlamak istiyoruz” 
şeklinde konuştu.

SEPİL : “İZMİR VE TÜRKİYE ADINA HEYECANLIYIM”
İzmir ve Türkiye'de bir ilk gerçekleştiğini söyleyen 
Göztepe Yönetim Kurulu Üyesi Mehmet Sepil, 
“Rasmus Ankersen ile, bugün ilk yönetim kurulu 
toplantımızı yaptık. Spor Bakanı, TFF Başkanı ve bir 
takım önemli ziyaretler gerçekleştiriyoruz.Futbola 
farklı açıdan bakan bir grubu getirdik. Sport Republic 
şirketi farklı bir ekip. Bunu yaptıkları işlerle gösteren en 
iyi yapan bir yapı. Rasmus Ankersen, şu ana kadarki 
süreci kendisi anlatacak. İzmir ve Türkiye adına 
heyecanlıyım. En çok üzüldüğüm konu ise 8 İstanbul 
ekibi Süper Ligde olduğu yerde İzmir’in temsil 
edilmiyor olması” dedi.
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OKUMUŞ : “İZVAK’LA İŞ BİRLİĞİMİZDEN 
MUTLULUK DUYUYORUZ”
İZVAK Başkanı Ali Erten döneminde, İzmir'de, belki de 
dünyada olmayan bir birlik sağlandığını belirten TSYD 
İzmir Şubesi Başkanı Bahri Okumuş, “Birbirleriyle 
sahada mücadele ederken, ortak menfaatleri için bir 
araya geliyorlar. Bu çok büyük bir başarı. TSYD'de bu 
paydaşın içerisinde yer alıyor. Bundan büyük mutluluk 
duyuyoruz. Son dönemdeki bu birlik ortamının 
getirdiği sonuçlarla uzun yıllardan sonra TFF içerisinde 
üç temsilcimiz yer aldı. Bu bizi memnun ediyor. TSYD 
olarak İzmir için her türlü işbirliğine açığız “dedi.

VRESKALA : “İZVAK YÖNETİMİNE TEŞEKKÜR 
EDERİM”
Bu birliktelik fotoğrafının çok önemli olduğunu belirten 
TÜRFAD Başkanı Bahri Vreskala; “İZVAK’ın 
kurucularından biriyim. Kuruluşunda imzam var. 
Kapanma aşamasına gelmişken daha güçlü bir şekilde 
ayağa kaldıran Ali Erten ve Yönetimine ne kadar 
teşekkür etsek azdır. Bu beraberliğin kıymetini 
bilmemiz lazım.” Dedi. 

ANKERSEN : “BEŞ YIL SONRA FARKLI ŞEYLER 
KONUŞACAĞIZ”
Göztepe A.Ş. Yönetim Kurulu Başkanı Rasmus 
Ankersen’i “İzmir kulüplerine ve beni burada sıcak 
karşıladığınız için herkese çok teşekkür ederim” 
diyerek söze başlayan Göztepe AŞ Başkanı Rasmus 
Ankersen “Futbol yerel ve global bir oyundur. Ben 
Danimarkalı, eski bir futbolcuyum. Yaşadığım sakatlık 
sonrası antrenör olarak kariyerime devam ettim. 

Danimarka'da bir akademi kurdum ve burada 5 yıl 
boyunca antrenör olarak görev yaptım. İngiltere'de 14 
yıl yaşadım ve burada futbolla ilgilendim. Londra'daki 
dönemimde ise 5 kitap yazdım. Bunların arasında tüm 
dünyada ses geitren bir kitap yazdım. Brendford'un 
sahibi bu kitabı okuyor ve ben onların radarına 
giriyorum. 8 yıl boyunca kendisiyle bir çok konuda fikir 
alışverişi yaptım. Kulübü en alt seviyeden ve en iyi yere 
getirdik. Daha sonra Sport Republic şirketi'ni kurduk ve 
bu proje ile dünya üzerinden kulüpleri araştırdık. İlk 
olarak İngiliz Southampton'ı bünyemize aldık. Bu kulüp 
bizim ilk sermayeli işimiz oldu. Göztepe, 
Southampton'dan daha büyük bir kulüp. Küçük bir 
kulüpten başlatarak büyük bir kulübe geçmiş olduk. 
Türkiye ve İzmir'e ilk kez iki yıl önce geldim. Buraya 
geldiğimde iki şeyi biliyordum. Birincisi 
Karşıyaka-Göztepe derbisi ve Altınordu altyapısının 
başarısı. İkinci geldiğinde de geçen sezon Altay’ın 
Göztepe’yi 2-0 yendiği maçta yer aldım. Bu maçtan 
sonra Mehmet Sepil ile işbirliği adımı atmaya karar 
verdik. Türkiye'deki futbol tutkusu ve keşfedilmeyen 
bir potansiyel var. İzmir'e her geldiğimde diğerinden 
daha çok seviyorum. İnsanlarını çok seviyorum. Biz, 
İzmir'de futbol amacıyla çalışmak için buradayız. 
Altyapı ve tesisleşme için yatırımlar yapmak ve daha 
iyisini geliştirmek için projelerimiz var. Biz sadece 1-2 
yıllık yatırımcı değil daha uzun yıllarca kalan bir yatırım 
yapmak istiyoruz. İlk yıl bizim için emekleme dönemi 
ancak Mehmet Sepil ile olmak üzere bu işin üstesinden 
geleceğiz. Çok heyecanlıyım. Beş yıl sonra burada 
daha farklı bir şey konuşacağımızdan eminim” dedi.
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PAPATYA :”TFF OLARAK HAKEM ATAMALARINDA 
YAPAY ZEKAYI KULLANACAĞIZ”
TFF Yönetim Kurulu Üyesi Talat Papatya, Rasmus 
Ankersen'in Göztepe yatırımı tüm İstanbul'da 
konuşulduğunu belirterek, “Umuyoruz bu birliktelik 
tüm Türkiye'ye örnek olur. Bundan dolayı da İzmirliler 
olarak memnunuz. Federasyondaki görevlerimizin 
farklılık yaratacağına inanıyoruz. Geçmişte şikayet 
ettiğimiz hakem atama konularını yapay zeka ve 
algoritmalarla bunu destekleme ve problemleri insan 
hatasından çıkartıp, ortadan kaldırmak istiyoruz. TFF 2 
ve 3 Ligin canlı yayın haklarının verilmesi ve canlı 
yayınlanacak olması kulüpler ve futbolseverler için 
güzel bir gelişme oldu. Ciddi anlamda bütçelere de 
pozitif bir artısı olacaktır. Geçmiş dönemlere 
bakıldığında yayın gelirleri kulüplerin yüzde 120 ve 130 
artış olacak. Ayrıca genç oyuncuların izlenmesi ve 
tanıtımı açısından da iyi bir fırsat olacak. Ben, 
federasyona hepinizin desteğiyle seçildim. TFF 
kurullarında İzmir’den 11 yıldır kimse yoktu ve artık 
bunu kırdık. İZVAK Başkanı Ali Erten, TFF Fair-Play ve 
Sosyal Sorumluluk Kurulu’na seçilirken, İZVAK 
Yönetim Kurulu üyesi Gökhan Kışla da Dış İlişkiler İcra 
Kurulu’na alındı. Devletimizin 100. yılı kutlayacak 
olmasından dolayı da proje ve fikirleri İZVAK çatısı 
altında geliştirmek istiyoruz. Elimizden geldiğince 
sorumluluklarımızı yerine getirmek için çalışacağız.” 
diye konuştu.

Soru cevap kısmında ise Süper Lige hemen çıkmak 
ister misiniz sorusuna Göztepe A.Ş. Başkanı Rasmus 
Ankersen, “Seçim şansım olsa hemen Süper Lige 
çıkmak isteriz. Ancak bu böyle değil. Şuan amacımız 
önce altyapıyı en iyi şekilde sağlamak, güçlendirmek 

ve sonra Süper Lige çıkmak” dedi.
Türk futbolunda disiplin ve antrenman sisteminin 
değişmesi gerektiğini dile getiren Ankersen, “Tabiki 
bunda futbolcuların fiziksel gelişimleri de önemli. 
Bunun için altyapı çok önemli. Aslında bunu buz dağı 
gibi görebiliriz. Buz dağının zirvesi sonuçtur ama 
altında bir sürü çalışma mevcuttur” diye konuştu.
Planlı ve projeli bir yönetim tarzını savunan Ankersen, 
Türkiye'nin şu anki futbol iklimi ve altyapı hakkında 
görüşleri sorulduğunda ise, “Bugünkü yönetim 
kurulunda altyapı için ilk fazı başlatacağız. Öncelikle 
dört saha, tesisler yapılacak. Üç aşamalı şekilde bu 
altyapı tesislerini tamamlamayı düşünüyoruz. Şuan 
takımın durumundan memnun değilim ancak son üç 
dört haftada takımımızla ile çalışmalarımıza devam 
ediyoruz” ifadelerini kullandı.

Beş yıl içerisinde nasıl bir Göztepe hayal ettiği 
sorusuna ise Rasmus Ankersen, “Beş yıl içerisinde 
büyük bir akademi kurup, genç futbolcuların Avrupa 
standartlarında olacağı bir sistem yaratmak istiyoruz. 
Brendford'da da aynı şeyleri yaptık. Futbol aklının 
olduğu yerde bir üst kategoriye çıkınca her şey 
farklılaşıyor. 22 takımlı İngiltere Championship'te 
olmak kolay değil. Küme düşen ekiplerden ortalama 
ikisi tekrar Premier Lige çıkıyor. Takımlar orada asla 
telaş yapmıyorlar” ifadelerini kullandı.
Danimarka'da FC Midtjylland'ı aldığımızda hedefleri 
olduğunu söyleyen Ankersen, “2005 yılında 
kulübümüzden iki futbolcu Afrika Kupası'nda yer 
almıştı. Hiç bilinmeyen bir takımdan iki iyi oyuncu 
yarattık. 2030 yılına kadar Göztepe'den de 3-5 
sporcuyu Milli takımlara göndermek en büyük 
hayalimiz olacaktır” dedi.
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İZMİR GAZETECİLER
CEMİYETİ İLE
OMUZ OMUZA
Dilek Gappi başkanlığındaki İGC’nin düzenledi-
ği Basın Ligi 2022 Hüseyin Yangır Sezonu Halı 
Saha Futbol Turnuvası’na gönüllü destek olduk.
İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı (İZVAK) olarak İzmir 
Gazeteciler Cemiyeti’nin düzenlediği Basın Ligi 2022 Hüseyin 
Yangır Sezonu Halı Saha Futbol Turnuvası’nda cemiyetimiz 
ile birlikte çalıştık. İzmir Büyükşehir Belediyesi ev 
sahipliğinde, İzmir Gazeteciler Cemiyeti (İGC) tarafından 
basın mensuplarının kaynaşması, motivasyonu ve spora 
teşvik edilmesi için düzenlenen “İGC Basın Ligi 2022 Hüseyin 
Yangır Sezonu” halı saha futbol turnuvasının birincisi TSYD 
İzmir Spor, ikincisi Yenigün Spor, üçüncüsü ise Turkuvaz 
Medya Grubu oldu. Turnuvanın kapanışında Konak 
Belediyesi ve Bornova Belediyesi meclis üyeleri dostluk maçı 
yaptı. Yönetim Kurulu Başkanımız Ali Erten ve yönetim 
kurulu üyelerimiz, İzmir Gazeteciler Cemiyeti Basın Ligi’nin 
açılış ve ödül seremonisine de katıldı.
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ORTAK YÖNETİM
KURULU TOPLANTILARI
Yönetim kurulumuz, futbolun paydaşları ile 
birlikte fikir alış verişinde bulunmaya 2022 
yılında da devam etti.

İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı (İZVAK) Yönetim Kurulu 
olarak futbol ailesinin paydaşları ile ortak yönetim kurulu 
toplantıları organize etmeyi 2022 yılında da sürdürdük. 
Kasım ayı olağan toplantımızı, İzmir futbolundaki en önemli 
paydaşımız Türkiye Spor Yazarları Derneği ( TSYD) ile birlikte 
yaptık. İzmirimiz ve kulüplerimiz için birlikte nasıl daha 
faydalı oluruz arayışımızı geliştirdik. Vakıf merkezimizde 
konuğumuz olan, bizlere daima güç veren TSYD İzmir Şube 
Başkanı Bahri Okumuş ve TSYD Yönetim Kurulu’nun değerli 
üyelerine teşekkür ederiz. Aralık ayı olağan toplantımızı ise 
İzmir futbolundaki önemli paydaşlarımızdan Türkiye Futbol 
Adamları Derneği (TÜRFAD) İzmir Şubesi ile birlikte yaptık. 
Vakıf merkezimizde konuğumuz olan, bizlere güç veren 
TÜRFAD İzmir Şube Başkanı Bahri Vreskala ve TÜRFAD 
Yönetim Kurulu’nun değerli üyelerine de teşekkür ederiz.
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ZİYARETLERİMİZDEN...
İzmir Valisi Yavuz Selim Köşger ve İzmir Emniyet Müdürü’müz Mehmet Şahne’yi 
ziyaret ederek önemli projeler için fikir alış verişinde bulunan yönetim kurulumuz, 
Konak Belediye Başkanı Abdül Batur, Bergama Belediye Başkanı Hakan Koştu, 
İzmir Ticaret Odası Başkanı Mahmut Özgener, İzmir Ticaret Borsası Başkanı 
Işınsu Kestelli’yi ziyaret ederken, İzmir Amatör Spor Kulüpleri Federasyonu (ASKF) 
Başkanı Efkan Muhtar ve Yönetim Kurulu üyesi Hakan Düzdemir da vakfımızı 
ziyaret etti. Diğer yandan Bergama Belediye Başkanı Hakan Koştu ve Menemen 
Onursal Başkanı Tahir Şahin’e yaptığımız ziyaretlerde ortak yönetim kurulu 
toplantılarımızı da gerçekleştirdik.
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Hamdi Türkmen Mehmet Erdoğan

ARAMIZDAN AYRILAN
ÜYELERİMİZ...
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Kemal Zorlu Selçuk Yaşar

Taner Karaarslan
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SOSYAL MEDYA
PAYLAŞIMLARIMIZ
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SOSYAL MEDYA
PAYLAŞIMLARIMIZ
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BASINDAN
SEÇTİKLERİMİZ
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BASINDAN
SEÇTİKLERİMİZ
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